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 62שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 04.12.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר פנחס אלרון 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o ראה"עחבר מועצה ומ"מ  - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 
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o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

 

  נכחו:כמו כן 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o מבקר העירייה - מר בני יונתן 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o ראש מינהל חינוך - גב' אריאלה קידר 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o סמנכ"ל תפעול ומינהלה - מר ארז אלי 

o מנהלת אגף רישוי בנייה - אדר' ליאת פיין קליינמן 

o מנהל אגף תקציבים - מר רחמים בינוני 

o מנהלת אגף הכנסות  - גב' אושרית לוי 

o עוזרת מבקר העירייה - גב' לירן בכר 

o קצינת אג"ם, משטרת חולון  - רב פקד ענת אשכנזי 

o מפקד השיטור העירוני חולון - מר גיא סלע 

o מנהל מערך שיטור עירוני חולון - מר שי מכלוף 
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o  מנהל אזור פיקוח עירוני חולון - יצחק מאורמר 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

o מנהלת יחידת ההנחות - גב' איילת כתובים 

 

 על סדר היום:

 טיפול ומיגור האלימות בעיר חולון. -בקשה לכינוס ישיבה שלא מן המניין בנושא  .1

 של חבר המועצה שי קינן בנושא הקמת קריית חינוך מיוחד.  -הצעה לסדר  .2

 פינוי אשפה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –הצעה לסדר  .3

 מצוקת חניה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –הצעה לסדר  .4

 דוחות חניה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .5

 קטים.תוכנה לניהול פרוי –פנחס בנושא  אלרוןשל חבר המועצה  –שאילתא  .6

 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא סיוע לעסקים. - שאילתא  .7

 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא קנסות קבלנים. -שאילתא   .8

 מספר דוחות חניה בעיר. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .9

 ציבוריים מסוכנים בעיר. מבנים –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .10

 .2022לשנת  25%בשיעור של  תהיה אישור הנחת מפקד המילואים פעיל .11

 )מצ"ב(. ,2023אישור פרק ההנחות בצו הארנונה לשנת  .12

 -חוות דעת משפטית + נוסח מוצע לאישור מועצה בקשר עם ההקצאה לעמותת נעמ"ת  .13

 נכס ברח' קק"ל.

 נאים ברח' שנקר.חדר ש -חוזה חכירה עם חברת החשמל ונת"ע  .14

תרבות, חינוך, רווחה, בריאות, תקציב שכר דירה,  -אישור טבלת חלוקת הקצבות כללי  .15

תנועות נוער, חלוקת תקציב תנועות נוער, שכר רכזים, תקציב שימוש במקלטים, אירגוני 

 . 2022נוער, הקצבות אירגוני נוער לשנת 

בפרוטוקול  17.11.2022-ה החלפת נספח ו' שצורפה לפרוטוקול ועדת התמיכות ביום .16

 המעודכן. 

 בקשה ליציאה לנוהל הצעות מחיר לרכישת מזרקי אפיפן לגני ילדים. .17

 חשבון הורים. -בית ספר תיכון החטיבה הצומחת החדשה  אישור מורשי חתימה .18
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 אי החלת מסלול מורשה להיתר בשלב זה בתחום העיר חולון"." .19

 .2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .20

 .2022פיתוח לשנת עדכון תקציב  .21

 מינוי הגברת מימי פלג בתור נציגה בחברה הכלכלית לפיתוח חולון.  .22

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 556פרוטוקול מס'  62

טיפול ומיגור האלימות בעיר חולון. ירד  -בקשה לכינוס ישיבה שלא מן המניין בנושא  .1

 מסדר היום.

מסדר  המועצה שי קינן בנושא הקמת קריית חינוך מיוחד. ירדשל חבר  -הצעה לסדר  .2

 היום. 

 היום. פינוי אשפה. ירד מסדר –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .3

 מצוקת חניה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –הצעה לסדר  .4

 דוחות חניה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .5

 תוכנה לניהול פרוייקטים. –חבר המועצה אלרון פנחס בנושא של  –שאילתא  .6

 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא סיוע לעסקים. - שאילתא  .7

 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא קנסות קבלנים. -שאילתא   .8

 מספר דוחות חניה בעיר. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .9

 מבנים ציבוריים מסוכנים בעיר. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  – שאילתא .10

החל  25%לואים פעיל בשיעור של הנחת מפקד המימועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .11

 .01.01.2022-מ

 .2023פרק ההנחות בצו הארנונה לשנת מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .12

ת + נוסח מוצע לאישור מועצה חוות דעת משפטימועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .13

 נכס ברח' קק"ל. -בקשר עם ההקצאה לעמותת נעמ"ת 

חדר שנאים  -חוזה חכירה עם חברת החשמל ונת"ע מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .14

 ברח' שנקר.
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תרבות, חינוך,  -אישור טבלת חלוקת הקצבות כללי מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .15

דירה, תנועות נוער, חלוקת תקציב תנועות נוער, שכר רכזים, רווחה, בריאות, תקציב שכר 

 . 2022תקציב שימוש במקלטים, אירגוני נוער, הקצבות אירגוני נוער לשנת 

החלפת נספח ו' שצורפה לפרוטוקול ועדת התמיכות מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .16

 בפרוטוקול המעודכן.  17.11.2022 –ביום ה 

הבקשה ליציאה לנוהל הצעות מחיר לרכישת מזרקי קולות את  מועצת העיר אשרה ברוב .17

 אפיפן לגני ילדים.

מורשי חתימה בית ספר תיכון החטיבה הצומחת מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .18

 חשבון הורים. -החדשה 

אי החלת מסלול מורשה להיתר בשלב זה בתחום העיר מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .19

 .ולוןח

 .2022עדכון תקציב רגיל לשנת שרה ברוב קולות את מועצת העיר א .20

 .2022עדכון תקציב הפיתוח לשנת מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .21

מינוי הגברת מימי פלג בתור נציגה בחברה הכלכלית מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .22

 לפיתוח חולון. 

 פרוטוקול

 חברים, לשבת. שי.  מר מוטי ששון:

 יאללה.  גב' אלינור מטלון:

חברים. שי. שי בבקשה. חברים אני פותח את הישיבה. אוקיי, אני פותח את  מר מוטי ששון:

. על סדר היום בקשה לכינוס 62הישיבה של מועצת העיר שמן המניין מספר 

ישיבה שלא מן המניין בנושא טיפול ומיגור האלימות בעיר חולון. אתה 

 שאתה, את ההצעה שלך. בבקשה, תציג את מה הגשת?

 טיפול ומיגור האלימות בעיר חולון  –בקשה לכינוס ישיבה שלא מן המניין בנושא  .1

ערב טוב, תודה רבה לכל מי שהגיע. אני משתתף קודם כל בצערו של דרור  מר שחר האס:

שלו חבר העירייה שאימו הלכה לעולמה ולא יכול להגיע היום לדיון אבל יש 

ונטיים לדיון שיסייעו לנו. אני מאוד מקווה בפעם פה לא מעט אנשים רלו

האחרונה שיזמנו דיון דומה בתחום החינוך לפני כחודש, חודשיים אם אני 

 לא טועה.

 חודש. גב' אלינור מטלון:

היה דיון מאוד מאוד חיובי, פורה, נטול פופוליזם וכאלה. אני ממש ממש  מר שחר האס:

פעם. הנושא שאנחנו מביאים מקווה שנצליח לשמור על אותה רמה גם ה



 556 פרוטוקול 04.12.2022 –ליום  62מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

6 
 

לדיון הפעם הוא הנושא של מיגור תופעת האלימות בחולון, ניסיון להתמודד 

עם התחושות המאוד מאוד קשות שמלוות את תושבי העיר בעת האחרונה. 

כמובן שנגיד לפני כן שאנחנו מכירים ויודעים שמדובר בתופעה כלל ארצית 

. אנחנו לא מטילים שום אשם ולא מייחדת אך ורק את חולון, חד משמעית

ספציפי לא בהתנהלות של חולון ולא בגורמי השיטור והאכיפה. אבל כן 

מקרים מאוד קיצוניים ומאוד קשים שהתקיימו פה בעיר,  2-3במיוחד לאור 

בחרתי בתור יושב ראש ועדת הביטחון ולאחר הרבה מאוד דיונים שקיימנו 

שגם חברי המועצה הנוספים להביא את הנושא הזה גם למועצת העיר בכדי 

יהיו ערים לתמורות, לשינויים, לסטטיסטיקות ושנדע קצת יותר מה קורה 

איתנו גם מבחינת הסיורים ומצלמות אבטחה וכל הנושא שיחזק בסופו של 

דבר את תחושת הביטחון האישית של התושבים כי אני ברמה האישית 

ד מאוד לא קלות מרגיש שהנושא הזה מגיע מהציבור ומגיע בתחושות מאו

ואני חושב שזה התפקיד שלנו בתור נבחרי ציבור א' לנסות להרגיע את 

השטח, ב' לגרום לאנשים להבין, לגרום לתושבים להבין שיש אנשים 

ששומרים עלינו ויש פה, יש פה איזשהו מערך שלם שנמצא לצדנו. כמובן שגם 

ויש לא מעט  אנחנו בישיבות הועדה מדברים לא מעט על הליקויים שקיימים

כאלה, החל מכוח אדם דרך התקנים טכנולוגיים. שוב, לא מייחד רק את 

חולון אבל חשוב לי מאוד שנדבר על הדברים ונציף אותם ואולי גם ביחד נוכל 

לחשוב על כל מיני פתרונות ורעיונות שיש בערים אחרות שאולי אפשר לנצל 

מספר האנשים בעת הזו בכדי לא יודע, להגדיל את מספר המתנדבים, 

שמסייעים במשמר האזרחי. יש כל כך הרבה דברים שאנחנו בתור חברי 

מועצה יכולים לעשות, כל כך הרבה דברים שאנחנו יכולים לקדם או לייצר 

איזשהו שיח עליהם בכדי שזה יגיע בסופו של דבר גם לתודעה של התושבים. 

וריי ועושים אז אני קודם כל מודה לכל האנשים הנהדרים שנמצאים פה מאח

עבודה מאוד מאוד קשה ואני אשמח לפתוח את הנושא לדיון שנוכל לקבל 

 קצת,

 נקרא לענת קצינת האג"ם ממרחב איילון.  מר יוסי זיידה:

 טוב, אז שלום ערב טוב לכולם. אני קצינת האג"ם של תחנת חולון. רב פקד ענת אשכנזי:

 וגם גיא הצטרף.  מר יוסי זיידה:

לצדי גיא, מפקד יחידת השיטור העירוני של חולון. נמצא פה גם מכלוף, מנהל  י:רב פקד ענת אשכנז

האכיפה. אני אגיד כמה דברים. למעשה החל מחודש יוני הוקמה תחנת 

חולון. עד חודש יוני היינו מרחב אילון, יחידה אחת שחולשת על חולון, בת 

זה טוב ים, אזור ומחודש יוני למעשה אנחנו אמונים על חולון ואזור. 

מהבחינה הזו שאנחנו אם פעם הקשב היה מושקע בשתי הערים העיריות, 

בתחנת בת ים, אזור בת ים הוא אזור בעייתי גם בהקשרי אלימות אז היום 
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הקשב הוא בעיקר לחולון. אזור זו מועצה שקטה באופן יחסי ועיקר הקשב 

 של התחנה למעשה הולך לתחנת חולון. 

 ום בפיכמן?זה אותו מק מר יעקב מזרחי:

 כן, אנחנו יושבים באותו מקום בפיכמן. אלא שזו תחנה ולא מרחב. רב פקד ענת אשכנזי:

 אוקיי. מר יעקב מזרחי:

אגב מפקד התחנה בדרגת נצ"מ. בדרך כלל תחנות משטרה הדרגה היא סנ"צ,  רב פקד ענת אשכנזי:

ד פה בגלל גודל העיר וכמות האוכלוסייה הוחלט להעלות את הדרגה והמפק

 הוא בדרגת נצ"מ, יש לזה משמעויות.

 נצ"מ זה ניצב משנה.  מר מוטי ששון:

 מה המשמעויות? מר שחר האס:

 כן, דרגה גבוהה, רב פקד ענת אשכנזי:

 גודל העיר קובע מה הדרגה. מר מוטי ששון:

סגן מפקד התחנה הוא סנ"צ, סגן ניצב, מה שקורה בתחנות אחרות שזו  רב פקד ענת אשכנזי:

פוקדת. אז יש משמעויות לתחנה והחשובה מביניהן זה שעיקר הדרגה ה

הקשב באמת מופנה לחולון. אני רוצה להגיד כמה דברים בנושא אלימות 

ובחלקם נגעת. קודם כל, אכן יש עלייה כללית באירועי אלימות גם ברמה 

הארצית וגם ברמה העולמית. יש מי שאומר שזה חלק ממה שקרה עם 

בת שמשהו בתחושות קצת פוגע בראייה של המציאות הקורונה. אבל אני חוש

כי יש תחושה באמת של אירועי אלימות שגואים וככה פוגעים בתחושת 

הביטחון. עם זה אי אפשר להתווכח. אני לגמרי מבינה את התחושות. היו פה 

אירועי אלימות חמורים. הפיגוע שספגנו פה בחולון היה פיגוע קשה, לא צפוי. 

שאי אפשר לצפות. בדרך כלל השב"כ, אתם לא ערים לזה אגב, מחבל בודד 

אבל אנחנו הרבה פעמים יש פקודות שמופעלות על מפגעים בשטח, גם 

בחולון, ושמים יד וככה תופסים לפני מעשה. פה מפגע, אגב חולה נפש, שלא 

היה מודיעין עליו והיכה אותנו בבטן הרכה. רצח אישה מבוגרת. זה משהו 

ומשחררים  16ספק. האירוע האחרון, חוטפים נער בן שטלטל וזעזע, אין 

אותו אחרי שיורים בדירה בדב הוז. זה משהו דרמטי. אבל האוכלוסייה הזו 

אפילו לא מאזור חולון, זאת אומרת מדובר בתושבי עפולה ששכרו את 

הדירה למשהו כמו חודש, לפעילות עבריינית וגם פה זה לא משהו שמשקף 

 כלים השוואתית שנה מול שנה, את העיר חולון. אם מסת

 וכמובן אירוע הדקירה האחרון. מר שחר האס:

 וכמובן אירוע דקירה האחרון, נכון, שזה סכסוך של עבריינים.  רב פקד ענת אשכנזי:

 לא, התכוונתי למעבר חצייה. מר שחר האס:
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 על הרצח במעבר חצייה. גב' אלינור מטלון:

 הרצח היה גם דקירה. אנחנו בתקופה האחרונה,אה, הרצח, נכון.  רב פקד ענת אשכנזי:

 חודשים בחולון. 3היה לפני  מר מוטי ששון:

נכון, מדובר בתושב בת ים אגב. אגב, הרצח מתרחש בצומת שהיא גובלת  רב פקד ענת אשכנזי:

בבת ים. זאת אומרת מספיק כמה מטרים והרצח בבת ים ובכלל לא בחולון. 

ל אם אנחנו משווים שנה מול שנה, בכל מקרה אנחנו ערים לתחושות אב

מדובר בעלייה של אירועי אלימות של שני אחוז בלבד וזה לא תואם 

לתחושות. זאת אומרת התחושות הן באמת, שבאמת האלימות גואה על גבול 

חוסר השליטה. אנחנו לא שם. שני אחוז עלייה באירועי אלימות שנה מול 

אחוזים בכתבי אישום. קצת על  3שנה. אגב, מנגד עלייה בכתבי אישום פלוס 

התייחסות של המשטרה. תראו, בסוף יש פה אירועי אלימות ויש משמעות 

מאוד מאוד גדולה למדיניות פיקוד. מדיניות הפיקוד של המחוז, של המרחב, 

של התחנה היא יד קשה כלפי אירועי אלימות. זאת אומרת אירוע אלימות 

קשה כדי לייצר כתבי אישום מה בהכרח מסתיים בעיכוב, מעצר ואז עבודה 

שאמור לייצר הרתעה. זו עבודה סיזיפית. אנחנו, זה אזור גדול עם הרבה 

מאוד תושבים. אנחנו משתדלים באמת לעשות עבודה יסודית כי אנחנו 

מבינים שהאלימות הזו יש לה הרבה מאוד משמעויות בחברה. גם בתחום 

ירים. יחידת השיטור הנוער, יש יחידת נוער שמתעסקת. גם בתחום הבג

העירוני שלנו היא יחידה מאוד מאוד משמעותית בתחנה. מדובר ביחידה 

שמייצרת הרבה מאוד עבודה יזומה, חלקה הגדול מונעת עבירות. התייחסות 

באמת בקצה המזלג לנתונים. היחידה עוצרת כמויות שב"ח השנה בעלייה 

-טפלים ירדו באחוז בהשוואה לשנה הקודמת. אירועי השחתה שמ 400של 

אחוז. זה לא בא סתם ככה בלי הקשר, זה בא מתוך עבודה יזומה של  37

היחידה הזו שמבצעת סיורים בגינות כי אנחנו מבינים שבני נוער והרבה 

מאוד אירועי אלימות מתרחשים בתוך הגינות. כל מה שקשור לדו"חות 

אכיפה  בגינות הציבוריות. למעשה גם הפקחים, גם השוטרים עושים עבודת

משמעותית כי אלימות זה לא רק ללכת מכות. גם האופניים החשמליים 

שמסתובבים בגינות ומפריעים למשפחות, להורים, לילדים זה משהו 

שיחידת השיטור העירוני נותנת לו מענה. מעצרים של יחידת השיטור 

אחוז. כל זה למעשה משקף עבודה ועשייה  30העירוני, עליה של מעל 

ם אירועי האלימות והשלטת סדר ברחובות. אני רוצה להגיד שמטרתה צמצו

עוד כמה דברים. קודם כל השת"פ עם העירייה הוא שת"פ מצוין, עם 

הביטחון של העירייה, עם המנכ"ל, עם ראש העיר כשבסוף המטרה של כולנו 

היא משותפת שלתושבי חולון תהיה רווחה וביטחון וזה אתגר. אנחנו 

צריך לקדם וזה בתהליך זה נושא המצלמות. זאת חושבים שאם יש משהו ש

אומרת הוכח בעולם כולו שככל שיש יותר מצלמות במרחב הציבורי, זה 
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מרתיע. זה גם מסייע לנו לתפוס עבריינים, לפענח תיקים אבל זה גם עושה 

עבודה בנושא הרתעה ויש עבודה משותפת שלנו עם העירייה באמת להתקין 

י כי אנחנו מבינים שזה חלק מהמענה הכולל יותר מצלמות במרחב הציבור

לפתרון של בעיית האלימות. דובר על התנדבות. אז תחנת חולון מובילה 

בכמות המתנדבים. אתם ערים לכך אני מניחה שנושא השוטרים וכמות 

השוטרים ככה אנחנו בלפי צית. יש לא מעט שוטרים שעוזבים את החיל ויש 

באמצעות מתנדבים. הרבה מאוד מתנדבים קושי לגייס. אנחנו מחפים על זה 

מגיעים, משתלבים בניידות, מוסיפים סיורים ומסייעים לנו לחזק את 

 תחושת הביטחון. זהו מבחינתי. 

 מה הסד"כ? מר שחר האס:

 רגע חבר'ה, היא תסיים. מר מוטי ששון:

 זהו מבחינתי. אם תרצו, בבקשה. רב פקד ענת אשכנזי:

 ניידות יש בעיר מסתובבים במשמרת? כמה ד"ר מאיר רוק:

 3-ל 2ניידות סיור, עוד צוות דו גלגלי, בין  4סדר גודל במשמרת של לפחות  רב פקד ענת אשכנזי:

 ניידות שיטור עירוני, צוותי בילוש, סיור ויס"מ על בסיס הקצאה מחוזית. 

 ברור לך שזה לא מספיק נכון? מר יעקב מזרחי:

 לא מספיק, אין ספק.  אף פעם רב פקד ענת אשכנזי:

 ניידות לעיר כזאת גדולה? 4לעיר גדולה כזאת,  מר יעקב מזרחי:

אני יכולה להגיד שכמו, אמרתי שביוני הפכנו להיות תחנה. כשהייתי אני,  רב פקד ענת אשכנזי:

אני הייתי רלש"כ מרחב אילון כשבת ים הייתה אתנו חולון זכתה לפחות 

מפעילים יותר כוח בחולון ולא מתחלקים תשומות. זאת אומרת היום אנחנו 

עם בת ים. פעם על חולון בת ים הפעלנו פחות. היום חולון מקבלת יותר 

 כוחות שיטור ואת המיקוד, כן. 

 יותר גדולה.  מר מוטי ששון:

 יש גורם על שמפקד ומרכז את הכול יחד? ד"ר מאיר רוק:

 סליחה, לא שמעתי. רב פקד ענת אשכנזי:

יש גורם על שמרכז את ההסתובבות של הרכבים, של האופנועים או שכל  ד"ר מאיר רוק:

 אחד עושה בעצמו?

אז ברמה המשטרתית אני מתכללת את הכוחות שפועלים. השת"פ עם  רב פקד ענת אשכנזי:

העירייה מייצר לנו מכפיל כוח כי יש את השיטור העירוני ויש את סיירי 

כי המטרה היא משותפת, הביטחון ולמעשה אנחנו יודעים לעבוד ביחד 

 להגדיל את תחושת הביטחון.
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 כמה ניידות של שיטור עירוני יש בכל משמרת? מר יעקב אחדות:

 אתה רוצה לענות? רב פקד ענת אשכנזי:

 בלילה. 4ניידות ביום, עם  5אנחנו עם  מר שי מכלוף:

 אני ארצה ברשותכם להגיב. מר גיא סלע:

 כל העיר? מר יעקב אחדות:

 ערב טוב לכולם. אני, :מר גיא סלע

 חוץ מהמשטרה.  מר מר מוטי ששון:

אני גיא, מפקד השיטור העירוני. כמה דברים לגבי השיטור שחשוב לי ככה  מר גיא סלע:

להבהיר. קודם כל, יחידת השיטור היא יחידה משמעותית והיא מכפיל כוח 

מאוד מאוד גדול. אנחנו גם ברמה הארצית שיטור מאוד מאוד חזק, אם 

ושים השוואה לכל הארץ לא רק לעיר חולון. אנחנו עובדים על פי שעון ע

אנחנו עשינו ניתוח על היממה החל מהבוקר וכל  חיים. מה זה שעון חיים?

שעות, איפה באמת השעות הקשות של הכי הרבה אירועים,  24שעות הלילה, 

הכי הרבה אלימות, הכי הרבה דרישה למשטרה ושם אנחנו נמצאים, איפה 

ריך אותנו. אנחנו לא שמים ניידות כי בשביל להיראות טוב ולצאת טוב, שצ

אלא איפה שבאמת קשה. המשמרות הקשות, העומס אירועים איפה שבאמת 

צריך ונדרש כוח משטרה שם אנחנו עם כמות הרבה יותר גדולה של צוותים. 

צוותים משולבים של שוטר יחד עם פקח, פקח מסייע שעבר הכשרה שיש לו 

יות ובהלימה עם צוותי אכיפה של העירייה שעובדים גם. אנחנו בכל סמכו

זמן נתון, במיוחד במשמרות הקשות שזה בעיקר בצהריים, בתחילת 

משמרות הלילה, עם כוח מאוד מאוד גדול. אנחנו חלק מתחנה. ברגע שיש 

משהו של אלימות או של התפרצויות, כשיש משהו שאנחנו צריך לגעת ולתת 

ל אנחנו נערכים בפריסה בשביל לאותו רגע נקודתית לחנוק את דגש יותר גדו

הדבר הזה. וככה זה עובד, זה עובד יפה, זה פועל יפה. אנחנו עם תפוקות 

מאוד מאוד יפות שמשפיעות פה על איכות החיים בעיר וככה אנחנו מופעלים. 

 זה בעצם אופי ההפעלה שלנו.

אתה מדבר עליהם? איפה הם באמת איפה הם אותם מוקדים בעייתיים ש מר שחר האס:

 אותם מוקדים בעיר שהם בקיץ,

 בקיץ היה נושא מאוד גדול, חלקכם שמעתם אני מניח, על אזור מרכז נתנאל. מר גיא סלע:

 נכון. גב' אלינור מטלון:

היה שם הרבה תלונות של תושבים. אנחנו נפגשנו, אני בעצמי גם נפגשתי עם  מר גיא סלע:

ר בשביל להבין מה הבעיה שלהם. אנחנו באמת ערים ועדי הבתים שם באזו

לכל התלונות ולהבין איפה אנחנו יכולים לעזור. עשינו שם פעילות מדי סוף 
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שבוע, פעילות גדולה, גם גלויה וגם סמויה על מנת למצוא את אותם ילדים 

בעייתיים. ההורים שם, זה נוער. אתם מבינים שאי אפשר להיכנס שם 

ת יש ילדים שאנחנו צריכים לדעת בצורה מידתית איך בהרבה כוח. בכל זא

מצד אחד אנחנו עושים את האכיפה הנוקשה, שיבינו את המסר ולא יפריעו 

לתושבים ומצד שני עדיין ילדים. ילדים רכים שההורים שלהם בבית, לא 

 מבינים שהילדים שלהם כרגע מתפרעים וגם המון המון הסברה להורים.

 לא.רכים הם  מר שחר האס:

 ההורים חושבים שכן. הרבה פעמים התמונה שמשקפים להורים, מר גיא סלע:

אגב חלק לא מבוטל מהנוער הזה הוא אפילו לא מקומי. זאת אומרת זה  רב פקד ענת אשכנזי:

 מבחוץ שבאים לכל מיני מפגשים כאלה חבורות.

ם כל הנוער הלחץ הגדול שהפעלנו בעיקר וזה היה המטרה הראשונית זה קוד מר גיא סלע:

שהוא לא מחולון להוציא אותו החוצה. זאת אומרת מחוללי פשיעה מבחוץ 

אנחנו לא רוצים אותו פה. מה שיש לנו בפנים אנחנו נתמודד בצורה אחרת. 

עשינו מבצעים מאוד מאוד גדולים, גם של אכיפה וגם של הסברה. מרכז 

רכז נהיה נתנאל, אני לא יודע אם אתם בקשר עם אנשים שאחראים שם, המ

שם מאוד מאוד שקט. נכון, לא מגיעים למצב של אפס אירועים. עדיין זה 

אזור שוקק חיים ועדיין ילד שעובר עם האופניים וצועק אז בן אדם פותח 

אירוע. אבל הונדליזם שהיה שם והאלימות שהייתה שם זה משהו שכמעט 

לכל מקום ירד לאפס. הייתה שם עבודה מאוד מאוד יפה ואנחנו ערים מסביב 

שבעיר עלול להיות מוקד, שם אנחנו נמצאים. איפה שאנחנו יודעים שיש 

בלאגן נקודתי שם אנחנו נמצאים, שם אנחנו מגבירים אכיפה, שם אנחנו 

עושים ביקורות. שם אנחנו עושים מחסומים שהמטרה שלנו בסופו של דבר 

 זה שהתושבים ישנו בשקט בלילה.

. 2000וסף של אלימות שככה מאוד מאוד עלה לכותרות זה ימית אגב מוקד נ רב פקד ענת אשכנזי:

חולל הרבה מאוד כותרות ופגע בתדמית של העיר חולון ואנחנו  2000ימית 

למדנו שבמועדים מיוחדים, למשל כל מיני חגים של עדות אחרות וגם 

 בשבתות אנחנו מציבים שם כוח שיטור שייתן מענה, שאפילו השגרה שלנו,

 ?2000בתוך ימית  י:מר יעקב מזרח

 , כן. 2000בתוך ימית  רב פקד ענת אשכנזי:

 מטפלים גם בתוך בתי הספר עם הגראס ועם הסמים שמוכרים? מר קובי מכלוף:

בתי הספר בעיקר פועלת יחידת הנוער. בתי ספר זה נושא רגיש, אנחנו  רב פקד ענת אשכנזי:

לות של יחידת משתדלים לא להכניס לשם שוטרים במדים. הרבה מאוד פעי

 הנוער, רכז נוער יש לנו בנפרד לסוגיה הזו וכן יש עבודה.

 יש שם מכירה בהרבה מאוד בתי ספר. מר קובי מכלוף:
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 זה נושא שאנחנו מכירים ומטפלים בו. רב פקד ענת אשכנזי:

 שאלה לגבי המצלמות. מר זאב ניסים:

 בבקשה. רב פקד ענת אשכנזי:

זה דבר מאוד חשוב למיגור הפשע. קודם כל זה מפחיד,  אני יודע שמצלמות מר זאב ניסים:

 זה עבריין שבא לעשות משהו,

 מייצר הרתעה. רב פקד ענת אשכנזי:

מפחד שלא יראו אותו, שלא יעלו עליו, לא יתפסו אותו. אני רק שואל שאלה.  מר זאב ניסים:

אני פשוט לא יודע שיש הרבה מצלמות. השאלה היא אם מספר המצלמות 

 ר מספק אתכם?שיש בעי

 .400הוסיפו  מר יעקב מזרחי:

 או שאתם חושבים שצריך להוסיף יותר ולאיפה להוסיף יותר? עוד שאלה.  מר זאב ניסים:

 זה נכון. העירייה בשלבים של תוספת. רב פקד ענת אשכנזי:

עוד שאלה. השאלה השנייה אני כחבר מועצת עיר, גם חברי המועצה פה  מר זאב ניסים:

האם הכלים שיש לכם וכוח אדם שיש לכם נותן פתרון באמת  רוצים לדעת

פתרון בעיר חולון לכל עניין ודבר או שלפעמים אתם נתקלים בתופעה שאין 

 לכם מספיק כוח אדם, אין לכם מספיק רכבים?

היא אמרה, היא ענתה בתחילת דבריה שיש להם בעיה של תקנים פנויים  מר מוטי ששון:

אותם. ולא רק זה, אלא שיש פה תהליך של עזיבה שאין להם כוח אדם לאייש 

 של אנשים שעובדים במשטרה בגלל השכר שלהם. 

 אז רגע, שנייה. גב' אלינור מטלון:

ועדיין, ועדיין אם עסקינן בנושא אלימות גם כשיש לנו בעיות כוח אדם זה  רב פקד ענת אשכנזי:

תייחס נושא שבראש סדר העדיפות של המשטרה, נושא האלימות. אני א

לנושא המצלמות. אז יש באמת בעיר לא מעט מצלמות שמותקנות. אנחנו 

חושבים שצריך להרחיב את זה כרגע עם יותר גינות, יותר בתי ספר. צריך 

את המצלמות האלה יותר במרחב הציבורי. יותר מזה, אם תקחו את תל 

 אביב, בעיריית תל אביב חיברו את המצלמות,

 למשטרה. מר שחר האס:

למשל"ט, כן. עכשיו במשל"ט יש יחידת תצפיתנים זאת אומרת שהם יכולים  קד ענת אשכנזי:רב פ

 מראש להתריע על אירוע לפני שדווח.

 זה אגב הכוונה. מר זאב ניסים:

 אני חושבת שזה ישדרג. רב פקד ענת אשכנזי:
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 גם אצלנו יש. מר מוטי ששון:

 זה ישדרג את, רב פקד ענת אשכנזי:

 אבל זה לא מחובר.לא,  מר שחר האס:

 זה לא מחובר למשל"ט אצלנו.  גב' אלינור מטלון:

 אני רק מבקש ממך, מר זאב ניסים:

 זה לא מחובר למשל"ט אצלנו.  מר שחר האס:

 לא, מחובר למשל"ט. מר יוסי זיידה:

 אני רק מבקש ממך עוד דבר חשוב, מר זאב ניסים:

 הייתה פניה שלהם להתחבר, מר מוטי ששון:

 לטובת העיר מוטי.  סים:מר זאב ני

 בדקנו את זה משפטית אם זה אפשרי. מר מוטי ששון:

 עשינו יותר מפניה, לקחנו, רב פקד ענת אשכנזי:

עוד דבר חשוב. אתם תוך כדי עבודה אתם יודעים איפה צריך מצלמות,  מר זאב ניסים:

 להמליץ לעירייה להתקין מצלמות פה ופה ופה. איפה שצריך.

 אנחנו בדקנו את זה. זי:רב פקד ענת אשכנ

 מצלמות. 400הוספנו, שמעת את יעקב? שמעת את יעקב? עוד  מר מוטי ששון:

 השאלה איפה לשים אותם.  מר זאב ניסים:

עצוב לי, עצוב לי שהישיבה הזאת מתקיימת עכשיו ולא באותו לילה של  מר מאיר חלבי:

מועצת העיר לפנות בוקר היינו צריכים להקפיץ פה את כל חברי  2-הרצח ב

לפנות בוקר להראות, לשדר ביטחון לתושבים. זה אחד. אבל כל  2לישיבה. 

הכבוד שאתם מדברים על מצלמות. את הרצח תפס מצלמה מתוך רכב. 

באותו לילה שהיינו מתכנסים, כן, הרצח תפס אותו המצלמה ברכב. זה אמת 

 או לא?

כל מדובר ברצח אקראי שהיה יכול  אני אגיד שתי מילים על הרצח. קודם רב פקד ענת אשכנזי:

 להתרחש באותו אופן,

 אבל לא מצלמה של העירייה. מר מאיר חלבי:

 אני אסיים. אני אסיים. רב פקד ענת אשכנזי:

 באותו לילה מוטי,  מר מאיר חלבי:

 חלבי אתה תיתן, מר מוטי ששון:

 לכנס לישיבה, מר מאיר חלבי:
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 שם? נו באמת.עומד  מה אתה היית עושה? מר מוטי ששון:

 מדובר ברצח אקראי שיכול היה להיות בכל פינה אחרת. זה קודם כל. רב פקד ענת אשכנזי:

 לא, אבל אנחנו מדברים על מצלמות. מר מאיר חלבי:

אבל היא מדברת, למה אתה מפריע לה? סליחה. למה אתה מפריע לה כל  מר מוטי ששון:

 הזמן?

 בואו נשמור רגע, מר שחר האס:

 היא מדברת, תקשיב לה. ששון:מר מוטי 

חיפשנו מצלמות באזור. זה באמת מקום שהוא פחות מרושת במצלמות. יש  רב פקד ענת אשכנזי:

לזה פתרונות. בסוף התחקנו אחרי המסלול באמצעות מצלמות נוספות, גם 

אם לא בזירה עצמה וכמו שאתה מכיר הגיעו מהר מאוד לרוצח ושמו עליו 

 אזיקים.

 כן אבל אנחנו כרשות היינו צריכים גם ללכת להגיב באותה שעה. מר מאיר חלבי:

 סליחה חלבי, מה אתה היית עושה? מה הסמכות שלך בכלל? באמת. מר מוטי ששון:

 למחרת היית צריך לרשת את הצומת במצלמות. מר מאיר חלבי:

 זה אקראי, בדיוק. מר מוטי ששון:

 הבא, אז אני אסביר רגע, אני אגיד משהו.אבל זה יכול להיות גם בצומת  גב' אלינור מטלון:

 אבל שם היה רצח, בצומת הבא לא יהיה רצח.  מר מאיר חלבי:

חלבי, חלבי, סליחה חלבי. לא באנו לשמוע אותך. באנו לשמוע את אנשי  מר מוטי ששון:

 המשטרה.

 לא, גם אותי. אני חבר מועצה. מר מאיר חלבי:

 ם.בסדר, בוא נשמע אותם קוד מר מוטי ששון:

דיברת מקודם, רגע. דיברתם מקודם באמת על תחושת ביטחון ולצערי הרב  גב' אלינור מטלון:

באמת בחודשים האחרונים אין פה תחושת ביטחון. גם לי כתושבת וגם 

לשאר האנשים פה וגם לתושבים שלנו אין פה תחושת ביטחון. גם אם יהיה 

ל טוב ויפה אבל עדיין פה עוד סט מצלמות, גם אם יהיה עוד ניידת בדרך, הכו

אין פה תחושת ביטחון. מה אפשר כן לעשות במניעים שיש לנו ובאפשרויות 

שיש לנו היום כן לתת תחושת ביטחון קצת יותר לתושבים שקצת נרגיש יותר 

 בטוח ללכת ברחוב?

 את יכולה לדייק את זה? מר גיא סלע:

 אני יכול לדייק את זה. מר שי קינן:

 אבל תחושה של מה אבל?לא מה,  מר גיא סלע:
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 תן לה לסיים.  מר מוטי ששון:

הוא גם יכול תכף להוסיף אבל אני כן אגיד שאני רגע אשתמש רגע בזה. אני  גב' אלינור מטלון:

בחורה צעירה, היום יחסית, לא יכולה היום להסתובב ברחוב או לנסוע 

 באוטו כשהדלת שלי לא נעולה.

 ככה את מרגישה? מר שחר האס:

 יכולה, יכולה. ענת אשכנזי: רב פקד

 כן. כן אני, באמת אני לא, גב' אלינור מטלון:

 בתחושה לא, היא יכולה. רב פקד ענת אשכנזי:

 בחודש האחרון, בחודש האחרון אני לא צוחקת אני, גב' אלינור מטלון:

 אני מבינה שמשהו בתחושה נפגע. רב פקד ענת אשכנזי:

כן אגיד משהו, כן אני גרה באזור שהוא אחלה אזור, נווה ארזים טפו  ואני גב' אלינור מטלון:

טפו היה שם כן איזה הורידו איזה בחור לפני איזה שנתיים, הכול טוב ויפה 

אבל עם זאת עדיין יש לי גינות שהן חשוכות, גינות שיש שם המון המון 

 סמים, חבר'ה שמסתובבים,

 הסמים ב'טלגראס'. מעט מאוד סמים תראי ברחובות. סמים כבר לא בגינות. רב פקד ענת אשכנזי:

לא, עדיין, עדיין יש לי שם בקבוק, יש עדיין בקבוקים שם ויש שם חבר'ה  גב' אלינור מטלון:

 שיושבים ומעשנים בבוקר ובלילה כשאני מסתובבת עם הכלב. זה לא נעים. 

 היה פעם שראית את זה, שהבחנת בזה? מר גיא סלע:

 בטח, ברור. :גב' אלינור מטלון

 והגיעו? מר גיא סלע:

 הגיעו, כן. גב' אלינור מטלון:

 ועשו את העבודה? מר גיא סלע:

 ועשו את העבודה, נכון. גב' אלינור מטלון:

אנחנו, את העיניים שלנו. תביני, אני לא יכול להיות בכל מקום בכל רגע נתון.  מר גיא סלע:

 תבינו.

תי ילדים מסתובבים עם בקבוק וודקה, תוך שתי דקות מסכימה. גם אם ראי גב' אלינור מטלון:

 היו שם, לא אשקר.

אני רוצה להגיד לך משהו. גם אם עכשיו אנחנו נגדיל בבת אחת פתאום עכשיו  מר גיא סלע:

כולכם תתגייסו ותעזרו לנו לשלוח קורות חיים, להעלות את הכמות, אגב 

 30יהיה עכשיו עוד  נשמח. אם יש לכם אנשים טובים אנחנו נשמח. גם אם

 אחוז אנחנו לא נצליח להיות בכל מקום, מסכימה איתי?
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 נכון. גב' אלינור מטלון:

אני מצפה שאת או חברייך יתקשרו אליי ואני מבטיח לתת את המענה  מר גיא סלע:

ולסגור עם אותו מעגל, להגיד לו מה עשיתי שם. כי אני רוצה שגם תרגישי 

 ביטחון שהתקשרת,

 זה חשוב. מטלון:גב' אלינור 

וגם שאני מחייג אלייך להגיד לך תודה רבה על הפנייה ואנחנו עושים את זה.  מר גיא סלע:

יש לנו נתונים כאלה ואנחנו עושים את זה בכל אירוע. לסגור מעגל להגיד לך 

מה היה, שאת גם הולכת לישון בתחושה שאותו שוטר, אותו פקח היה 

 ה לישון רגוע.במקום, הסביר לך מה היה ואת יכול

 אז אני אגיד רגע. כן זה קורה, גב' אלינור מטלון:

 אני אוסיף עוד משהו. רב פקד ענת אשכנזי:

קריאות נגיד זה קרה פעם  5רגע שנייה רק ברשותך. זה כן קרה, נגיד מתוך  גב' אלינור מטלון:

אחת. כן אני אציין שבאותו לילה ישנתי הרבה יותר טוב שבאו וזה. זה משהו 

שר לטפל בו במידי. למשל זה משהו שאני בטוחה שייתן פה עוד מענה שאפ

ועוד קצת שקט זה. אבל נכון שכמות כוח האדם, אני יודעת, אני מנהלת 

משאבי אנוש, אני בתחום החינוך, אני יודעת כמה זה קשה היום לגייס. אבל 

את עם זאת אנחנו עדיין צריכים לנסות לחשוב אולי או ביחד או לא יודעת, לצ

מהקופסה אולי לפעמים דברים שאתם רואים ואנשים אחרים לא רואים 

והפוך, כן לנסות לחשוב שנייה קצת אחרת על הדברים כי זה באמת יש פה 

 תחושה שהיא בכל העולם. מסכימה איתך. אבל היא לא נעימה. 

 יש לנו פה חמ"ל שמנהל את המצלמות? מר יעקב מזרחי:

 בוודאי. מר שחר האס:

 מצלמות אתה לא יכול אדם אחד. 400-כמה אנשים? ל מזרחי:מר יעקב 

 בדיוק, אף אחד לא מסתכל על זה. גב' אלינור מטלון:

 סליחה, סיימת? תני לו לדבר.  מר מוטי ששון:

אני אגיד משהו. אני עומד ככה מהצד שכולם יוכלו לראות. שי מכלוף, מנהל  מר שי מכלוף:

מטעם העירייה. לגבי תחושת השיטור העירוני, מנהל יחידת האכיפה 

הביטחון. אחד, לגבי השיטור העירוני. השיטור העירוני עובד פה, אני לא 

כל ימות השבוע ואנחנו  24/7אחזור על הדברים שאמרו אבל הוא עובד פה 

חלוצים בהרבה מאוד תחומים בתחום האכיפה ברחבי הארץ. ואני מדבר על 

יגה פה נתונים של שני אחוז עלייה עובדות, על נתונים, ביחד עם ענת. היא מצ

בפשיעה וזה אומר שעל פניו מבחינת תחושת הביטחון היא הייתה אמורה 

להישמר באיזה מדד כלשהו אבל אני מסכים אתכם שעל פניו הן מהמדיה 
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החברתית שאני נמצא שם ועוקב אחרי תלונות של תושבים ומפניות תושבים 

אנחנו רואים עלייה בכמות הפניות ואנחנו מנתחים אותם,  100-ו 106ופניות 

או בחשש לאירועים חריגים. אז יש לפעמים נתק בין מה התחושה לבין המצב 

בשטח. אז אחד מה יכול לעזור לתחושה מעבר להרחיב את התאורה בעוד 

כמה תאורות שזה תמיד יכול לעזור, ועוד נוכחות בולטות שהיא מוגבלת כמו 

בור אמורים להציג בוועדות כאלה שאמר גיא, אבל אתם בתור נבחרי צי

שמקבלים את הנתונים בחלקם, נתוני האמת, לא על בסיס השערות מה 

המצב בשטח. נתונים של מעצרים של השיטור ושל יחידות הסיור ומה מצב 

הפשיעה בחולון ביחד לרמה הארצית, לבוא ולהציג את המצב בתור נבחרי 

אם יכול להיות שבאמנת ציבור שהמצב הוא לא כצעקתה. שבסופו של דבר 

השירות של האגף עצמו, של הפיקוח והשיטור העירוני שאנחנו מודדים 

אחוז מהקריאות בזמני אמנת שירות של, האמנה היא  100-אנחנו מגיעים ל

דקות. יש אירועים גם  20-דקות, ל 15-שעה. לרוב האירועים אנחנו מגיעים ב

גה פה, השיטור העירוני דקות. ולא רק זה, רוב האירועים שענת מצי 5-ב

והפקחים בשיטור העירוני מגיעים באופן יזום בכלל שאין אירוע מוקד. 

נמצאים שם ותופסים. לדוגמה זה אירועים מהסופ"ש האחרון שהם לא, זה 

לא קרה ככה במפתיע במקרה ככה אנחנו באים פה עכשיו להציג לכם נתונים 

חודשים ומתחילת  3-נים בבוועדה. אני יכול להציג לכם היסטוריה של הנתו

שנה על מעצר של פורצים ועל מעצר של גנבי רכב ועל מעצר שב"חים, ראיתם 

את הנתונים מתחילת שנה. אז השיטור עובד בשטח. ועל פניו האכיפה פה 

היא אכיפה ברמה גבוהה ביחס לכל העיריות בארץ כי אני מדבר עם עמיתים 

, מדיה חברתית. אנחנו שלי. לגבי התחושה אנחנו צריכים את עזרתכם

מתעסקים פה בפרסום וגם לנו יש מקום תמיד לבוא ולשתף את הציבור כי 

ידיעה מאוד חשוב לציבור. ברגע שאתה משתף אותו מה נעשה בשטח ולא 

אחוז מהתפיסות שלנו, זה  10-ל 5הכול מפורסם, אנחנו מפרסמים אולי 

בטעימה, אנחנו  מעלה את רמת הביטחון. אבל מבחינת הנתונים והיא נגעה

 באמת עושים פה ימים כלילות כדי לשמור על הביטחון של התושבים. 

 מוטי ברשותך. מר ניסן זכריה:

אני רוצה להוסיף עוד משהו על השיטור העירוני רק. רק אני אגיד משפט על  רב פקד ענת אשכנזי:

אתם מודעים לזה אבל הפקחים בשיטור  השיטור העירוני. אני לא יודעת אם

העירוני הם פקחים מסייעים. זה לא פקח רגיל. הפקחים האלה הם בעלי 

סמכויות בהקשר לעבירות אלימות. יש להם סמכות לזהות אדם, לעכב אותו. 

 אפילו להשתמש בכוח עד שיגיע שוטר אבל,

 בתנאי שנמצא עם שוטר. מר מוטי ששון:

 וטר, נכון. צריך להימצא עם שוטר אבל זה מכפיל כוח היחידה הזאת. עם ש רב פקד ענת אשכנזי:
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כשאת אומרת אלימות זה גם הקורקינטים וכל הטרקטורונים? זה נקרא  מר יעקב אחדות:

 אלימות?

אמרתי אנחנו מתעסקים גם בסוגיה הזו. זה לא נחשב עבירת אלימות, יש  רב פקד ענת אשכנזי:

 עבירות בריונות של התנועה.

 זה בריונות לשמה, מהבוקר עד הלילה. יעקב אחדות:מר 

אין ספק. אין ספק ואנחנו מבצעים אכיפה אבל אני אומרת השיטור העירוני  רב פקד ענת אשכנזי:

לא רק השוטרים, גם הפקחים שם הם מכפיל כוח להתמודדות עם התופעה 

 הזו של אלימות. 

גבי תופעת גניבת הרכבים בחולון שזה ראשית, לא נתת, לא קיבלנו נתונים ל מר ניסן זכריה:

 נתון לדעתי קיצוני. 

 וגם פריצות לבתים בחודשים האחרונים. גב' אלינור מטלון:

 וגם פריצות. אבל אני רוצה ברשותך, גם לא, מה?  מר ניסן זכריה:

 יחסית גם לערים אחרות. מר זוהר נוימרק:

רה. ברור שזה קורה בכל הערים. לא, אבל אני לא אומר שרק בחולון זה קו מר ניסן זכריה:

 אנחנו חיים בתקופה אלימה.

 אבל יש איזושהי מתקפת בחולון בחודשים האחרונים. גב' אלינור מטלון:

 minecraft-, בfortnite-אני רואה את הילד שלי מה הוא רואה באינטרנט, ב מר ניסן זכריה:

אחרת. אני מבין שזה הכול הופך להיות אלים. אבל השאלה שנשאלת היא 

את גם לא, לא הצגת איזושהי המלצה למה ניתן לעשות כדי להגביר את 

תחושת הביטחון כי ביטחון זו הרגשה דרך אגב. זה לא תמיד מקרים בשטח. 

 מספיק שקרה מקרה אחד פעם בחודש כל האווירה של הביטחון בעיר היא,

 ירדה. גב' אלינור מטלון:

השאלה אם יש דברים שניתן לעשות. למשל אם מאוד למטה ומאוד נמוכה.  מר ניסן זכריה:

זה לגייס מתנדבים למשמר האזרחי. האם יוצאים באיזושהי קריאה לגייס 

 אנשים, לקרוא לכולם להתנדב לאור המצב? כי המצב הולך ומחמיר לדעתי.

 סיירות הורים. מר שחר האס:

י אתם חייבים כן, סיירות הורים. יש הרבה אופציות. דבר נוסף שלדעת מר ניסן זכריה:

לשקול אותו זה אולי לזהות אני אומר בכוונה לזהות מוקדי אלימות חוץ 

ממרכז נתנאל שדרך אגב זה לא נרגע, אנשים כל הזמן מתלוננים. עדיין יש 

התקהלויות ביום שבת. האם יש דרכים נוספות בתפיסה שלך כאחת 

את שמתעסקת בתחום הביטחון כדי באמת אולי לתת מענה אפילו חלקי, 

יודעת מה, אי אפשר לפתור את הכול. אני מבין שזה בלתי אפשרי. אם יש 
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איזושהי המלצה שגם אם היא כרוכה בכוח אדם או תקציבים מהרשות 

 המקומית. 

אז אני אתחיל קודם כל בסוגיה שהעלית לגבי פריצות לדירות וגניבות  רב פקד ענת אשכנזי:

לייה משמעותית. אנחנו רכבים. בנושא פריצות לדירות אין איזושהי ע

מדברים על אירועים בודדים. מה שכן, גניבות רכבים זו תופעה. זו תופעה 

 קשה שלא רק העיר חולון מתמודדת אתה. זו תופעה ארצית.

 כל הארץ. מר ניסן זכריה:

כן, כל הארץ. חוסר ברכבים, בחלקי חילוף. אנחנו גם חלק מהנושא הזה. אגב  רב פקד ענת אשכנזי:

וגע בתחושות הביטחון. אדם שקם בבוקר והאוטו שלו לא נמצא זה גם פ

בהכרח נפגעת תחושת הביטחון, אין בכלל ספק. המשטרה משקיעה הרבה 

מאוד משאבים בנושא הזה של גניבות רכב עם שוטרים במחסומים, רנתיס 

ועוד מחסומים כי אנחנו מבינים שהרכבים האלה מובלים לשטחים ואם 

יו נכנסים לשבוע של מבצע. מבצע מרחבי עם הרבה בתוך הערים אנחנו עכש

מאוד כוחות, עם פיקוד שבו אנחנו סוגרים יציאות מהעיר כדי לצמצם את 

התופעה הזו. אנחנו פועלים גם עם כוחות גלויים וגם עם כוחות סמויים כי 

אנחנו מבינים שגם עם תופעה אנחנו צריכים לתת מענה ונותנים מענה לנושא 

נדבים, דיברתי עליה. זה מכפיל הכוח שלנו. אנחנו מובילים הזה. סוגית המת

במרחב אילון בכמות המתנדבים שיש לתחנת חולון. אני שמחה לבוא ולהגיד 

שהציבור נרתם. הרבה מאוד מתנדבים גם בניידות הסיור, גם מתנדבים 

קלאסיים שעושים עבודת קודש. אם יש משהו שאנחנו ככה משנים ועושים 

התחושה, אם היו מצבים שניידות הסתובבו למשל בלי כדי להגביר את 

הקוז'אק של הכחולים עובד, היום אנחנו מנחים בצורה מפורשת תדליקו 

כחולים. גם אם קשה יותר לתפוס ככה גנבים, עדיין אז נתפוס פחות גנב אבל 

תחושת הביטחון תתחזק. זה מייצר לאנשים איזשהו ביטחון. אנחנו מבינים 

דיברת על מוקדי אלימות. אז נכון, לא רק מרכז נתנאל יש את הצורך שבזה. 

עוד מוקדי אלימות. אנחנו יודעים למפות אותם לפי כמויות האירועים 

שנפתחים, לפי קריאות אזרחים. אנחנו לא מחכים לאירוע. אנחנו מייצרים 

שם ביקורים יזומים ואנחנו מייצרים הרתעה, מניעה מצבית מה שקרא לזה 

שיך. אנחנו עושים עבודה כדי למנוע עבירות. כשיש עבירות, המפכ"ל דאז אל

הן מטופלות וכפי שאמרתי בראש סדר העדיפויות של המשטרה. מקווה 

 שעניתי.

בצהריים כל עובדי הבניין  12יש לי שאלה בבקשה. יש תופעה שבסביבות   מר יעקב אחדות:

-שמעטס. זה במתחילים להסתובב בתוך הבניינים של הזה ולאסוף כל מיני 

בצהריים. כמה פעמים אמרתי לשי על זה, הוא אמר זו תופעה שמוכרת.  12

 עדיין לא רואים ניידות מסתובבות שם.
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 הם בדרך כלל מסתובבים שם עם אישורים ומותר להם.  רב פקד ענת אשכנזי:

ים. כן אבל הם לא יכולים להיכנס לבניינים, זו תחושת הביטחון. נשים וילד מר יעקב אחדות:

בלילה אותו דבר, אותם סיבובים. הם פורצים את כל  22:30בלילה,  22:00

הזה של הבגדים, כל זה. מסתובבים עם שקים באמצע הלילה ככה. אנשים 

בבוקר יוצא אני לא  11כל הזמן אומרים מה, מה קורה פה. אני לפעמים 

 רואה ניידת בקריית שרת, אף פעם לא ראיתי ניידת של השיטור העירוני

 בבוקר. אני מבין שיש הרבה עבודה.

יכול להיות שאתה לא רואה אותה והיא שם. קריית שרת זה אחד המקומות  רב פקד ענת אשכנזי:

שאנחנו ממפים כאזור שיש בו הרבה מאוד גניבות רכב ולכן בדרך כלל יש 

 כוחות בדרך כלל סמויים.

 כן אני יודע, עכשיו זה המאזדות.  מר יעקב אחדות:

עכשיו אני מכניסה שוטרים שהם שוטרי סיור, מוציאה אותם מניידת כחולה  ענת אשכנזי:רב פקד 

 ומכניסה אותם ללבנה בקריית שרת כדי לתפוס גנבי רכב. 

 אבל עדיין, אי אפשר לטפל בפועלי הבניין הזה? מר יעקב אחדות:

הם נמצאים  אני אתייחס לנושא הזה של השב"חים. קודם כל השב"חים גם רב פקד ענת אשכנזי:

בראש סדר העדיפויות שלנו כי זה עניין ביטחוני. אנחנו מבינים שאחד כזה 

יכול לחולל שוב אסון כמו שהיה ואנחנו מאוד מאוד ככה דבקניים בבדיקה 

שלהם. מי שעובד ללא אישור או בניגוד להיתר נעצר, מועבר למחסום. אנחנו 

 עושים המון, המון שאטלים,

ן הזה קבעת עובדה שהוא חולה נפש. האם הוא אובחן כזה? ואם אבל בעניי מר שי קינן:

 הוא,

 מה זה אובחן? רב פקד ענת אשכנזי:

 אמרת שאותו רוצח ברחוב החשמונאים, מר שי קינן:

 הוא התאבד נו. מר זאב ניסים:

 הוא חולה נפש. מר שי קינן:

 אוקיי. רב פקד ענת אשכנזי:

 בחנה?אם, זו הייתה קביעה שלך או א מר שי קינן:

 על סמך הנתונים והרקע שלו האיש סבל ממחלות נפש. רב פקד ענת אשכנזי:

 אז איך אדם כזה קיבל אישור עבודה? מר שי קינן:

 איך אדם כזה קיבל אישור עבודה? לא יודעת. רב פקד ענת אשכנזי:

 כן. מר שי קינן:
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, זה איש שנבדק. היה זה משהו שהמינהל עושה. זה לא קשור אלינו. אבל זה רב פקד ענת אשכנזי:

 גם נבדק על ידי השיטור העירוני הבחור הזה. 

 מה לגבי הגברת סיורים, מר יעקב מזרחי:

 שנייה אני רוצה להגיד משהו על הבחור הזה. רב פקד ענת אשכנזי:

 רגע, בצורה מסודרת. מר מוטי ששון:

ה מיהו הגיעה תבינו שההתחקות אחרי הרוצח הזה, המחבל הזה וההבנ רב פקד ענת אשכנזי:

בעקבות הזה שהשיטור העירוני בדק אותו כמה ימים לפני. ויותר מזה, דיבר 

עם השב"כ, השיטור העירוני ואז ידענו להגיד מי האיש הזה. זה נתון שהוא 

דרמטי, לבוא ולשים אצבע על מחבל בזכות בדיקה של יחידת השיטור 

 הבדיקות. העירוני. זה לא משהו שהוא, זה רק משקף את העשייה ואת

מי שהוביל, מי שפיקד על המעקב אחריו זה היה לא פחות ולא יותר מפכ"ל  מר מוטי ששון:

 המשטרה. ישב,

 כן, כן. ישב בחפ"ק וניהל את האירוע הזה, פיקד על האירוע הזה. רב פקד ענת אשכנזי:

צרו בלילה והוא עוד אומר לי שיע 2-3ניהל את האירוע. ישבתי אתו שם עד  מר מוטי ששון:

 אותו בדיזינגוף.

 יש לי שאלה. גב' אלינור מטלון:

 אגב, סופו של המחבל מרמז גם הוא על הנושא הנפשי. רב פקד ענת אשכנזי:

 הוא אמר לי תראה, יעצרו אותו בדיזינגוף. עצרו אותו בדיזינגוף. מר מוטי ששון:

 מה עם הקורקינטים? מר יעקב אחדות:

 מוטי. גב' אלינור מטלון:

 אני רוצה להתייחס לעניין דמי חסות. יש תופעת דמי חסות אצלנו,  קייקוב:מר ראובן 

 עניתי? בסדר? עניתי? רב פקד ענת אשכנזי:

 אני הצבעתי לפני כן והיא דיברה. עניין של דמי חסות.  מר ראובן קייקוב:

 מינורי, אני עונה לך. מר גיא סלע:

 מינורי? מר ראובן קייקוב:

רץ, פה זה מינורי. בעיקר מה שמורגש זה בדרום ובצפון, בכל מקום בא מר גיא סלע:

 מינורי, פחות מאחוז.

דיברתי עם כמה קבלנים, הוא אמר אני לוקח בחשבון שיש פה גם משפחה  מר ראובן קייקוב:

 בדואית שאחראית על האזור הזה ומכאן הוא,
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מתלוננים ואז  הקושי העיקרי בסחיטת דמי חסות זה העובדה שאנשים לא רב פקד ענת אשכנזי:

קשה מאוד למשטרה להתמודד עם תופעה שאדם לא משתף פעולה. זאת 

אומרת שיש כאלה אגב אנחנו משקיעים בזה המון תשומות כי אנחנו מבינים 

שעד שכבר יש לנו מתלונן אנחנו עושים מזה אירוע גדול ובדרך כלל גם 

 מביאים את האנשים האלה. מעט מאוד תלונות.

ובאותו עניין, לעניין עבריינות ממוסדת. משפחות פשע, ארגוני פשע. יש לנו  מר ראובן קייקוב:

 כאלה בחולון?

 בטח. גב' אלינור מטלון:

יש גורמים עבריינים שגרים בחולון, בוודאי. כל מתחם אגב, עיריית תל אביב  רב פקד ענת אשכנזי:

הרסו מתחם שלם של איזושהי משפחת פשע. אני יכולה, הורידו שם ממש 

 חם שלם של משפחת פשע. זה משהו שאנחנו בהחלט עושים. מת

 כל זה. מה עם הימורים? זנות? מר יעקב אחדות:

 שנים. 3אבל עד שעשו את זה מוטי הנשמה של אנשים יצאה.  מר ניסן זכריה:

מעט קיים, בדרך כלל מתחת לפני השטח. כשאנחנו שמים אצבע אנחנו  רב פקד ענת אשכנזי:

 יודעים לטפל, ודאי.

 להתייחס לסיוע, אה סליחה. אני רוצה שניונת בבקשה מר שחר האס:

 פעם שנייה היום שחר. שחר היום תיזהר.  גב' אלינור מטלון:

 סליחה. מר שחר האס:

אפרופו דיברנו על זה מקודם אבל בתי ספר וגני ילדים. באמת יש פה המון  גב' אלינור מטלון:

קלה, גם עניינים, גם בתים. האם  המון עובדים. יש המון גם עבודות גם רכבת

יש מצב שנכנסים או עומדים בשער אנשים מסוימים והם מונעים מהילדים 

 או מההורים, האם הגיעו תלונות על זה?

 על מה? שעומדים בשער ומה עושים? רב פקד ענת אשכנזי:

ד בתי שיש כל מיני עבריינים או מהמגזר או משהו שהם באים ועומדים לי גב' אלינור מטלון:

 הספר ובבתים ליד ומסתכלים על הילדים?

אנחנו מאוד מאוד רגישים לאירועים כאלה סביב בתי ספר וגנים. זאת  רב פקד ענת אשכנזי:

אומרת שמתקבל איזשהו דיווח על חשוד, על חולה נפש, מישהו שקצת, 

ניידות מגיבות מהר מאוד ובודקות את האירועים האלה בצורה מאוד מאוד 

 י ספר בדרך כלל יש מאבטחים. אנחנו עושים בקרות בבתי ספר.יסודית. בת

 היה מקרה עכשיו לאחרונה. גב' נעה צ'פליצקי:

ברחוב ביאליק יש שם זה, אנחנו יודעים את זה, בגני  מה זה לאחרונה? גב' אלינור מטלון:

 גנים ויש שם פדופיל. זה ידוע.  4ילדים. מתחם של 
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 פדופיל במתחם ביאליק. אני לא מכירה רב פקד ענת אשכנזי:

 אמרו שהמשטרה הייתה וטיפלה בטענה.  גב' אלינור מטלון:

 במקרה אני גר בקירוב, מר שחר האס:

 הוא גר ממש ממול לגני ילדים.  גב' אלינור מטלון:

עבירה ייבדק בצורה מאוד  אדם שנמצא סמוך ונחשד בביצוע איזושהי רב פקד ענת אשכנזי:

 יסודית. אנחנו לא מקלים ראש, גני ילדים, בתי ספר. 

 אז אני אשמח, אני אעביר לך אחר כך. גב' אלינור מטלון:

אתם מתגברים סיורים שם? יש שם הרבה עובדים  מה לגבי אזורי בנייה? מר יעקב מזרחי:

 שישנים באזורים האלה.

 נייה, עושים סיורים יזומים. תמ"אות, אתרי ב רב פקד ענת אשכנזי:

 אני לא רואה אתכם הרבה. 370ח/ -אני לא רואה את זה. אני גר ב  מר יעקב מזרחי:

 תראה, כמות השב"חים שאנחנו עוצרים מעידה על הבדיקות. רב פקד ענת אשכנזי:

 עם כל הכבוד לא רואים אותם. מר יעקב מזרחי:

הכול, הוא אמר. אין לו כוח אדם. הוא לא יעקב הם לא יכולים לכסות את  מר קובי מכלוף:

 יכול לכסות. הוא לא יכול לכסות, עובדתית, מה לעשות? 

 יעקב. להירגע, להירגע, בבקשה. מר מוטי ששון:

אני לא יודעת אם אתם מודעים אגב, להיכנס לאתר בנייה אי אפשר להיכנס  רב פקד ענת אשכנזי:

ה לגבש איזשהו יסוד סביר ככה כי בא לי לבדוק עכשיו אנשים. אני צריכ

 להניח,

 כשוטרת? מר יעקב מזרחי:

 כן. אם אין לי צו אני לא יכול להיכנס חופשי, בוא.  רב פקד ענת אשכנזי:

 ברור, זה נכס פרטי. עו"ד יונת דיין:

 אני לא, רב פקד ענת אשכנזי:

 אה, אתר בנייה זה בית לכל דבר? מר יעקב מזרחי:

עיה לבדוק אדם שהולך כאילו אם יש איזשהו יסוד סביר להניח אין לי ב רב פקד ענת אשכנזי:

 לביצוע עבירה אבל בלי צו אני לא יכולה.

 גם כשיש יסוד סביר יש להם אישור.  מר שי קינן:

 יש אינדיקציה לכזו, אפשר להגיש צו.  רב פקד ענת אשכנזי:

הניידות לתוך האתרים אם  לגבי האתרים, ענת התייחסה לגבי הכניסה של מר שי מכלוף:

יש אינדיקציות. במבצעי שטח, לפני חגים, אחרי אירועים מסוימים. זה נושא 
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שענת הציגה אותו מבחינת המשטרה, אני אגיד רק מבחינת השיטור העירוני. 

המיקוד שלנו א' מבחינת הסיורים בעיר זה להתייחס גם לשאלה הקודמת 

 של אלינור, נכון אני לא טועה בשם?

 נכון. אלינור מטלון: גב'

אז אנחנו מגבירים את הסיורים שלנו בעיקר באזורים שיש כמה עבודות  מר שי מכלוף:

נת"ע, ליד מוסדות חינוך וגני ילדים לאתר שב"חים בחלק בלתי מבוטל. 

מהנתונים שהציגה ענת של מעצרי השב"חים של השיטור העירוני נעשה גם 

ימות שלנו, המשימות כל יום גם , חלק מהמש370באזורים האלה. לגבי ח/

לגבי קריית שרת, אנחנו מסיירים שם מחוץ לאתרים כי זה אזור ענף בבנייה 

חדשה והתחדשות וגם שם עצרנו תושבי שטחים בלי אישורים. אבל ביחס 

לבדיקות שאני חייב לציין למרות שזה נתון שגיא אמור להציג אותו יותר 

בדיקות של פועלים אנחנו  100ך טוב ממני אבל אני שולט בנתונים, מתו

מדברים על אחוזים על אחוזים מאוד קטנים של תושבי שטחים ללא 

אישורים. כמובן אבל עדיין אנחנו נמשיך לעשות את העבודה הזאת. ביחס 

להתייחסות לשאלה אם יש מישהו שמתכלל את כל הנושא של העיר ולא ענו 

שיושב בניידת משולבת,  על זה מסודר מקודם, ראש משמרת בשיטור העירוני

ובעצם הוא יודע  106ומוקד  100משטרה בעצם, מאזין לשני הגלים מוקד 

בכל זמן נתון מה קורה עם הניידות שלנו ברחבי העיר. יש ניידות שיש בהם 

רק מפקחים עירוניים מהשיטור העירוני, מפקחים מסייעים ויש ניידות שיש 

סיות של סיור שהם מגיבים בהן משולב בעצם שוטר פקח ויש ניידות קלא

כמובן לאירועים. אז הנציג הזה, מנהל המשמרת יודע לתכלל את זה ולראות 

שאם יש נקודה שיש בה מספר אירועים, שיש שם ניידות, לקחת את הניידות 

האחרות של השוטר העירוני שבהם נמצאים המפקחים ולפזר אותם בצורה 

נקודה שזמן תגובה של ניידת מחולקת, טובה יותר בעיר שלא יהיה מצב שיש 

לאירוע יהיה ארוך מדי או גם שתהיה ללא סיורים יזומים להבחין בדברים 

 חריגים. ועל ידי זה אנחנו בעצם מעבירים את התפיסות היזומות שלנו בעיר. 

 איפה המיקום שלו? הוא יושב בעירייה? ד"ר מאיר רוק:

 אני רוצה רגע, בשטח.  מר שי מכלוף:

 ני רוצה שנייה זאב להתייחס,א מר שחר האס:

שחר רק הערה וזהו. תגיד לי, האם תפקיד השיטור העירוני זה לנקות  מר ניסן זכריה:

 קולטנים של מי גשמים?

אני אענה ברשותך. לא, זה לא התפקיד של השיטור העירוני אבל אם אני  רב פקד ענת אשכנזי:

 שיהיה מוצף ורכבים יתקעו גם שוטר, גם שוטר, צריכה עכשיו למנוע כביש

 לא אבל את מבינה מה זה משדר. מר ניסן זכריה:
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 גם שוטר ינקה קולטן אם צריך.  רב פקד ענת אשכנזי:

 אבל את מבינה מה זה משדר. מר ניסן זכריה:

אם אתה רוצה שהשיטור העירוני יבצע את המשימה שלו טוב וכרגע הקולטן  מר שי מכלוף:

 הכביש מוצף ואנחנו נישאר שם לשמור על הביטחון, מלא ו

 אבל אתה מבין מה זה משדר. מר ניסן זכריה:

 שאלת אותי שאלה אבל.  מר שי מכלוף:

 אבל אתה מבין מה זה משדר. מר ניסן זכריה:

 אני הבנתי. זה לא האידיאל. מר שי מכלוף:

 אני לא נגד זה. מר ניסן זכריה:

אנחנו נעשה את האידיאל זה לשמור על הביטחון. הביטחון אבל אתה רוצה ש מר שי מכלוף:

זה גם שרכב לא ישקע שם ולא יהיה שם חילוץ או קיפוח חיים. אנחנו 

מעדיפים לשחרר את הקולטן ולשמור על ביטחון התושבים ולהמשיך 

למשימה אחרת יכול להיות שאנשים שמנצלים את האווירה של הסופה 

 ב את הנקודה. לאירועי פשיעה אחרים ולכן לעזו

 התשובה של המפקדת יותר טובה.  מר מאיר חלבי:

אני רוצה לענות לך שנייה על משהו. שמעתי כמה פעמים גני ילדים, פדופילים  מר גיא סלע:

וכאלה. רק שתכירו, בסדר? כל פדופיל שהורשה שחוזר לאזור, לעיר הוא 

אין פדופיל  בסיפוח של יחידת צו"ר של השב"ס, בסדר. מכירים, לא מכירים.

מורשה שנמצא בכל מקום בארץ שהוא לא רשום, לא מעודכן ואין עליו 

מעקב. ברגע שאנחנו בודקים בן אדם כזה אצלנו במחשב, קופץ לנו העבריין 

מין. אנחנו מנטרים את הדברים האלה. אנחנו קופצים מהמקום כי רובנו גם 

מדברת כנראה הורים לילדים, אני לא הייתי רוצה שהילדה שלי, כמו שאת 

בתור אימא אז אנחנו קופצים מהמקום. אין מצב שקורה אירוע בגן ילדים 

ואנחנו לא נזעקים לשם וזה יותר חשוב מהכול. זה מהבחינה הזאת רק 

אחוז  300שתכירי ותדעי. דיברתם על שב"חים, הציגה ענת, עלייה של 

ם לזה, במעצרים. זאת אומרת העלייה הזאת לא קורית סתם. אנחנו מוכווני

אנחנו מבינים שיש פה כמות מאוד גדולה של פועלים. לצערנו, לשמחתנו 

הישראלים מפונקים אף אחד לא רוצה לעבוד בבנייה. אגב, אחרי שתגייסו 

שוטרים תוכלו למצוא ישראלים שרוצים לעבוד בבנייה אתם מוזמנים. אין 

אלי, ישראלים שרוצים לעבוד בבנייה. אני לא נתקלתי באתר בנייה בישר

 90בסדר, אז הכמות מאוד מאוד גדולה של תושבי שטחים שרובם הגדול, 

אחוז, עם אישורים. אלה שבלי אישורים אנחנו עוצרים ומפה זה כבר לא 

המשטרה. מפה לצערי אני קשור לבית משפט. בית משפט משחרר, חוזר 

פעמים. אין  5חזרה, כמו שהוא משחרר גנבי רכב. נעצר עכשיו בן אדם שגנב 
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מה לעשות. אנחנו עושים את העבודה שלנו עד הקצה וברגע שבית משפט 

משחרר ומחזיר אותו אלינו אז אנחנו עושים עוד פעם, דלת מסתובבת חזרה 

 עוד פעם.

אני רוצה רגע להתייחס לנושא המצלמות כי אני לא חושב שדנו בו מספיק  מר שחר האס:

למות יש, איזה סוג בזה והעלית את זה ובצדק. שאלת קצת, שאלת כמה מצ

פריסה שיש ואיזה מוקדים וכדומה. אז אני יכול לומר לך שבדקנו את הנושא 

במתכונת הישנה,  מצלמות נכון? 120, 100-הזה בוועדת ביטחון. בעבר היו כ

מצלמות שהיו פזורות ברחבי העיר. אני יכול להגיד  120-משהו כזה. כ נכון?

אחוז לא  90אם אני טועה, מעל לך בוודאות, מרביתן הגדול, תקנו אותי 

 תקינות היום. לא עובדים. 

 רגע, תקבל נתון אמת אולי.  מר יוסי זיידה:

 בבקשה. מר שחר האס:

 ארז.  מר מוטי ששון:

כן, שלום. אני ארז סמנכ"ל תפעול. אחראי גם על נושא הביטחון וגם על  מר ארז אלי:

ים מצוין. אנחנו השיטור. נתתי לגיא ולשי להתייחס, הם שולטים בנתונ

 מצלמות, מצלמות, מקליטות וניתנות לתחקור.  478עומדים היום על 

 כולן עובדות? מר יעקב אחדות:

 .478כן, עובדות  מר ארז אלי:

 אבל לא מחוברות למוקד? מר ניסן זכריה:

 תן לי רגע. מר ארז אלי:

 לא מחוברות. מר ניסן זכריה:

 לא נכון. מר ארז אלי:

 ה לא נכון?מ מר ניסן זכריה:

 לא דמה, לא דמה. מר מאיר חלבי:

 חבר'ה, תתנו לו לענות. אתם כל אחד, מר מוטי ששון:

הן ממש לא דמה, מר חלבי. לא הייתי מתייחס למצלמה. היא מקליטה,  מר ארז אלי:

סליחה, מצלמת, מקליטה וניתן לתחקור אחורה. זה לא מספיק. קיבלנו 

נהיה קרוב לאלף מצלמות כאשר אנחנו בונים מוקד  '23-תקציב רב. אני, ב

 230חדש חכם אבל כל המצלמות שאמרתי תראו אותן במוקד. היום רואים 

 מצלמות. 250ועוד את השאר רואים, 

 תדגיש את הנתון כמה עובד במוקד היום מצלמות. מר יוסי זיידה:
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 שנייה. .478במערכת נוספת שאנחנו מתחקרים.  250ועוד  230 מר ארז אלי:

 כמה אנשים רואים את המצלמות? גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה תתנו לו לסיים. מר מוטי ששון:

אני אתן לכם את השיטה. מיקום המצלמות נקבע על ידי צוות ברשותי ביחד  מר ארז אלי:

עם השיטור העירוני, אגף הביטחון, אגף התקשוב והמוקד העירוני אל מול 

ניסות לעיר. אנחנו לומדים מהלקח האחרון, הקריאות. אנחנו מתמקדים בכ

הכניסות אנחנו  10אנחנו רצינו להתבסס על תשתית נת"ע אבל עכשיו את כל 

סוגרים אותם. גינות ציבוריות. מצלמות בגדרות החיצוניות של בתי הספר 

ובחצרות. לא מסדרונות, לא נכנסים למקומות האלה. זה רק המנהל רואה. 

בות ראשיים, צמתים. לא נכסה הכול אבל כמו סביבות גני הילדים, רחו

שאמרה ענת להתחקות אחרי נתיב כזה או אחר, בטח שנוכל לעשות את זה. 

אנחנו מתכוונים גם בשנה הקרובה להקים מוקד חכם שיידע לשלוט ולא רק 

 לתחקר אחורה כדי לבדוק את הדברים.

 מי אוסף כרגע וצופה במצלמות? מר ניסן זכריה:

 מוקד העירוני.ה מר ארז אלי:

 כמה אנשים יושבים? גב' אלינור מטלון:

 כמה עובדים במוקד העירוני? מר יעקב מזרחי:

 יש לך מוקדן אחד. מר שחר האס:

 באמת, נו מה.  אתה רציני? מר ניסן זכריה:

 לא רגע באמת, תסביר לנו שנייה מה קורה פה כדי שנבין. גב' אלינור מטלון:

 אני הסברתי, מר ארז אלי:

 לא, מבחינת כמה אנשים במשמרת. מי מסתכל במצלמות, מי עונה לטלפון. אלינור מטלון: גב'

אנחנו מאמינים במוקד אחוד. לכי לרשויות תראי את הביטחון יושב לבד,  מר ארז אלי:

לבד. אנחנו יושבים במקום אחד ביחד. יש מוקדן אחד שצופה במצלמות  106

הקרוב יהיה לנו גם מערכת שו"ב  האלה. הוא צופה לפי תכנית. אנחנו בעתיד

בגינה זה יקפיץ  4שתדע לנטר. מה זה תדע לנטר? אתה תראה התגודדות של 

לך, תראה מישהו נכנס עם קסדה לבנק זה יקפיץ לך ואז אנחנו נוכל את 

הדברים האלה לתחקר. ברגע שיש אירוע, כל המוקד נסגר על האירוע בסדר? 

 אבל בשגרה צופה בו אחד.

 . 4,000מצלמות. בבלומפילד יש  500-אז לשיטתך בחולון יש כ בי:מר מאיר חל

בבלומפילד היה לך אירוע, אני לא יודע אם אתה ראית את הדרבי האחרון  מר ארז אלי:

והיה תת ניצב שלקח עליו אחריות וראית איך זה קרה. המצלמה לא תימנע 
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עבור  משהו. היא תיצור הרתעה. היא תיצור סגירה מהירה על אותו מפגע

אותו עבריין כמו האירוע שהיה לנו לא מזמן. זה חלק ממערכת שלמה של 

 ביטחון. זה מתחיל בחינוך, זה הרבה דברים אחרים.

אז אני בהקשר הזה תוהה איך אם לא נכון בנקודת הזמן הזו אולי לתגבר  מר שחר האס:

מצלמות  500מוקדנים בכדי לא לייצר מצב שבו יש מוקדן אחד שיושב על 

 תם יודעים, היכולת שלו לקלוט מה קורה בעיר היא מאוד מאוד מוגבלת.וא

שחר מניסיון מצפייה בהרבה מוקדים שיש בהם הרבה יותר מצלמות,  מר שי מכלוף:

האחרון ביניהם הגדול ביותר זה יכול להיות עיריית תל אביב ואפילו משל"ט 

ות פלוס, אי מצלמ 2,000או  1,000מוקדנים על  20. גם אם תשים 100מוקד 

אפשר באמת לסרוק את המצלמות האלה. ולכן התכנית האידיאלית זה 

מערכת שו"ב כמו שארז הסמנכ"ל שהיא מקפיצה ומנטרת לנו אירועים 

בנקודות האלה. אז לכמות מצלמות שיש כרגע, מוקדן אחד יכול לשלוט. גם 

המערכת כרגע לא מתריעה בכולה אלא רק מאוד ספציפית בחלק 

 שיש להן יכולת אנליטית. את האמת,מהמצלמות 

 כן, זה תוספת בינה מלאכותית נכון? מר שחר האס:

נכון. אבל כשתהיה מערכת שתאגד את הכול אז זה גם יקפיץ באותן נקודות  מר שי מכלוף:

 ספציפיות, גם אותם מוקדים גדולים שצופים,

שעה הזאת אתה המוקדן צופה לפי תכנית. זאת אומרת אנחנו אמרנו לו ב מר ארז אלי:

אזורי בתי הספר שם אתה מדלג, פה. איפה שאנחנו מבינים  07:30נמצא כאן, 

שזה נמצא. וברגע שיש אירוע הוא כבר מוכוון, יידע לתת מידע נוסף לאותם 

 צוותים בשטח. רוב הדברים אבל אתה מקבל אחרי אירוע. 

, לדוגמה בגן הרצל או ששחר, הצוות במידה והוא יודע שיש אירוע עכשיו מר שי מכלוף:

שכרגע הוא מצולם לדוגמה ויש בו מצלמות ויש לי אירוע שקוראים לי על 

אלימות, על תגרה, על יכול להיות איזה רעש חריג שקורה שם בגינה, אני כבר 

מפנה את המוקדן להיכנס למצלמה הזאת להסתכל. הוא נמצא שם. אז אני 

לפני שאני מגיע לפעמים הוא מכווין אותו ואז הוא נותן לי תמונת מצב. עוד 

יכווין אותי לאיזה צד מהגינה להיכנס ועל ידי הפעולות האלה אנחנו סוגרים 

על גינות. דרך אגב, בתחקור לאחור גן הבנים, השריפה המאוד גדולה של הגן 

זה ממצלמות שפיזית אנחנו תחקרנו אחורה, העברנו את המידע לרכז 

נערים ושם את הידיים  3ם מודיעין של המשטרה שבסוף תפס את אות

 עליהם.

יש לי שאלה אליך בקשר למצלמות. יש עדיפות בעיר לאיזשהו יותר )לא  מר אלרון פנחס:

 וכזה מאשר אזורים נידחים או שחולון מרושתת, 300או ח/ ברור(
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כהן.  גרים עבריינים לא פחות מתל גיבורים, ג'סי 300בצורה שווה? היום בח/ מר יעקב מזרחי:

 מה זה קשור?

 לא, אני שאלתי. למה אתה כועס שאני שואל יעקב? מר אלרון פנחס:

 לא, אני אומר. מר יעקב מזרחי:

 רק שאלתי. מר אלרון פנחס:

 לאן הם הולכים כולם? מר יעקב מזרחי:

 איפה שיש אירועים עבריינים, מר ארז אלי:

 חברים, חברים. מר יוסי זיידה:

תקהלויות, מוסדות חינוך, גינות ציבוריות אנחנו חזקים איפה שיש ה מר ארז אלי:

באזורים הללו. דרך אגב העירייה מובילה באכיפה באמצעות רחפנים. 

כשאתה בא לגינה ואתה רואה באמצעות רחפן ויש לך חבר'ה, ויש לנו 

קטנועים בפינות שאומרים על אותו קורקינט מאיפה הוא יוצא, יודעים 

 ת גללים של כלב. לסגור עליו. אפילו בעביר

 אוקיי חברים. כן פנחס, בבקשה. בבקשה פנחס. מר מוטי ששון:

אני רציתי, זה אמנם קשור לשאילתא שהגשתי היום אבל שאלתי כמה  מר אלרון פנחס:

 דו"חות חניה השיטור העירוני הגיש.

 תקבל. ביקשת בשאילתא, תקבל את זה. מר מוטי ששון:

ואני תוהה אם הפכו לקבלני משנה  12,000, 19,000יות של אני רואה שיש כמו מר אלרון פנחס:

 של הפיקוח העירוני ולמה הם צריכים להתעסק בזה. השיטור העירוני. 

אני אשמח להתייחס לדו"חות שוטרים בהקשר חניה. אנחנו באופן עקרוני  רב פקד ענת אשכנזי:

סם לא אוכפים חניה אלא אם זה גורם מפריע, אם זה חסם מעבר, אם זה ח

יציאה מחניה, אם זה בנכה. אלה דו"חות חניה שאנחנו אוכפים. ככלל, אנחנו 

 לא מתעסקים עם חניה. 

 אבל למה השיטור העירוני מתעסק בזה? זה אלפי דו"חות בשנה. מר אלרון פנחס:

 הפקחים? רב פקד ענת אשכנזי:

של  אני אומר. השיטור העירוני כחלק מהמשימות שלו מטפל בעבירות מר ארז אלי:

עבריינות בדרך. מכל הדו"חות שהוא נותן הוא מתעסק בעיקר בביטחון. רק 

אחוז זה דו"חות חניה. עכשיו, מה זה בריונות שאני מדבר? הפרעה  21

לתנועה, חסימת מעבר, חניה על מדרכה, חניה על מעבר חציה, חניית נכים, 

זה רק חניה בתחנות אוטובוס. רק בדברים האלה השיטור נכנס. אני אומר, 

מאוד  2022אחוז, אנחנו שומרים על אותו מספר כל שנה. אני מסתכל,  21
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. אלה המספרים. יש כל מיני השפעות. 2020-. קצת פחות מ2021-דומה ל

 ' זה יותר ביטחון.22' פחות. 22, 2021-אתה יודע, קורונה הייתה ב

שהם יכסו באמת אבל אי אפשר להפעיל את הפיקוח העירוני במקרה הזה ו מר אלרון פנחס:

 באבטחה?

הפיקוח העירוני אבל עוסק גם בעבירות של השלכת פסולת והוא עוסק  מר ארז אלי:

 בעבירות של,

 אני אתן לך דוגמה שקרתה לי אישית. עו"ד יונת דיין:

 ומתעסק בהרבה מאוד עבירות שהשיטור העירוני לא עוסק.  מר ארז אלי:

 יש אכיפה לקורקינטים? מר יעקב אחדות:

 בהחלט. בהחלט. ארז אלי: מר

 אנחנו לא רואים את זה. הם עושים את כל הבלאגן.  מר יפת צדקה:

דרך אגב זה תופעה כלל ארצית. אנחנו התעסקנו בחולון בזה ועלינו במאות  מר ארז אלי:

אחוזים באכיפה של הדבר הזה בדגש לגינות ציבוריות ומדרכות איפה 

וגר, הגברת. אנחנו חזק בדבר שהאימא עם הילד, האבא הולך, האיש המב

 הזה ונמשיך לעשות את זה. 

אני רוצה עוד מילה בהקשר הזה על ההבדל בין השיטור העירוני לפקחים.  רב פקד ענת אשכנזי:

השיטור העירוני מקבל אירועים של חסימות מעבר שצריך לאתר את מי 

 שמפריע או מי שחוסם ואז אוכף. אם זה משהו שאנחנו לא צריכים לאתר

את האדם שחסם, פקחים לוקחים את האירוע הזה. אני לא מגיעה אליו 

 בכלל.

ואני כן אגיד שהיום כבר משטרת ישראל כבר לא מתקשרת לתושב בעצם  גב' אלינור מטלון:

 להגיד לו להזיז את הרכב, הם כבר לא מתקשרים.

 ממתי? מר יעקב מזרחי:

 מהחודשים האחרונים. גב' אלינור מטלון:

 באמת? האס:מר שחר 

 כן. גב' אלינור מטלון:

בחלק מהאירועים אנחנו מסתפקים באיתור. בחלק זה גם הגעה וגם איתור,  רב פקד ענת אשכנזי:

 תלוי באירוע. זה תלוי אירוע. 

 חלבי. מר מוטי ששון:

לגבי, המפקדת לגבי דו"חות חניה. כידוע לך העיר חולון נמצאת בשיפוצים.  מר מאיר חלבי:

חסמו נתיבים, בלאגן שלם. האם באווירה שנמצאת היום במדינה, בכל כיוון 
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באווירה של האלימות שאנחנו צריכים לבוא לקראת, אחד לקראת השני, 

 18רכב של נכה שחונה האם לבוא לצלם את הרכב ואחרי ח"י דקות, אחרי 

 5-דקות לבוא ולתת לו דו"חות? למה, את מכירה את זה. הרגע אני ירדתי ל

דקות של תקווה ואז  18דקות, לתת לו  5מט, הלכתי למכבסה דקות לכספו

 לתת לו את הדו"ח.

 למי לתת? מר קובי מכלוף:

 דו"חות משטרה? רב פקד ענת אשכנזי:

 לא, דו"חות משטרה. לבוא לקראת הנכים. גם ככה העיר סתומה ואין חניה. מר מאיר חלבי:

 חלבי. מר מוטי ששון:

נו בדרך כלל לא אוכפים. כשיש תו נכה אנחנו בדרך כלל נמנעים קודם כל אנח רב פקד ענת אשכנזי:

 באכיפה.

 אוכפים גם אוכפים.  מר מאיר חלבי:

רגע. נמנעים מאכיפה אלא אם כן מדובר בהפרעה משמעותית ולא איתרנו  רב פקד ענת אשכנזי:

את בעלי הרכב. אנחנו בדרך כלל, נדיר שאנחנו אוכפים כנגד רכב נכה. צריכה 

מת הפרעה מאוד משמעותית כדי שיזכה לדו"ח או שאנחנו רואים להיות בא

שמהרכב יוצא הבן, האח, הסבא, סבתא, מי שהוא לא נכה בכלל וגם זה 

 קורה.

 אוקיי. מר מוטי ששון:

אני רק רוצה לומר משפט לסיום. אין לי איזושהי הצעת החלטה או משהו  מר שחר האס:

ותודה רבה לכל הגורמים להמשך, נראה לי שאנחנו נסתפק בדיון הזה 

שהגיעו. אני חושב שזה היה, גם מכל השאלות שעלו פה, אופוזיציה, 

קואליציה, זה לא משנה. בסופו של דבר זה תושבים שמייצגים תושבים 

 שאכפת להם מהעיר.

 בוא נקרא לאזרחים. מר יעקב מזרחי:

הסברה. אני אני רק אומר שיש דבר אחד שבאמת חסר לי, זה הנושא של ה מר שחר האס:

חושב שדווקא בעת הזו ודיברתי על זה גם בדיון הקודם, במיוחד לאור 

האירועים האחרונים שקרו בעיר נדרשת ייצוגיות. נדרש שמישהו יעלה 

וידבר וירגיע את התושבים וייתן להם תחושת ביטחון וחשוב לפרסם את 

ו הדברים כי נעשית פה עבודה מאוד מאוד משמעותית. בסופו של דבר כמ

שאמרנו, בסופו של דבר לא תמיד הכול יורד למטה לאזרח הקטן. חשוב 

להגביר גם את הנוכחות המשטרתית כמה שאפשר יותר וגם את ההסברה 

 לתושבים שמפלס הלחץ ירד.

 מעגלי תושבים או איזה מתנ"ס להגיע, מתנ"ס ביחד עם, גב' אלינור מטלון:
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 בתי ספר. מר קובי מכלוף:

 ורים, בתי ספר, להסביר. תנועות נוער. לא חסר מקומות שאפשר לעשות.ה גב' אלינור מטלון:

 ותודה רבה. מר שחר האס:

חברים. אנחנו נפנה למפקד התחנה ונבקש ממנו שיעביר הרצאות או שיחות  מר מוטי ששון:

 עם הורים ועם בתי הספר, מנהלים בשביל להרגיע. 

 משהו פתוח לתושבי חולון.אפשר לעשות גם איזשהו, איזשהו  גב' אלינור מטלון:

 הם נמצאים בשטח חבר'ה, לא כל אחד רואה אותם. מר מוטי ששון:

 בדיוק, הנוכחות בשטח. מספיק שאני רואה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אפילו את יודעת, לעשות איזה ערב פתוח כזה שמי שרוצה לבוא לדבר. גב' אלינור מטלון:

 שי קינן. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 אני חשבתי שאנחנו הולכים לדון על הגדלת תקציב, באמת. מר זאב ניסים:

 יהיה, יהיה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 טוב, בבקשה שי. כן, בבקשה שי. מר מוטי ששון:

 של החבר שי קינן בנושא הקמת קריית חינוך מיוחד –הצעה לסדר  .2

ההזדמנות כבר שחברי המועצה בהמשך, בהמשך לדיון הקודם. אני אנצל את  מר שי קינן:

פה, אתה פה והמנכ"ל. תחושת הביטחון זה דבר שקשה לנו להשפיע עליו 

מרגע לרגע, זה תהליך. אבל יש דברים שאנחנו כעירייה יכולים לעשות כבר 

ולא יודע אם זה הוזכר פה אבל רחובות חולון בחלקם חשוכים. אני מקבל 

חדות בחושך. זה דבר שלא תלונות מתושבות חולון שהולכות הביתה, מפ

קשור במשטרה. קשור בנו ואפשר, כן, גם באגרובנק, גם בתל גיבורים. יש 

 רחובות שהם לא מספיק מוארים וזה אפשר לעשות.

 גם השבילים, גם השבילים. ד"ר מאיר רוק:

כן, וזה אפשר דבר שאפשר לעשות. אפשר לעשות כבר על ידי יחידת מאו"ר  מר שי קינן:

 ושת הביטחון.ולשפר את תח

 תעבירו ואני אטפל. מר ארז ניסים:

 בבקשה, תדבר להצעה לסדר. מר מוטי ששון:

טוב, אז ההצעה מדברת על הקמה של קריית חינוך מיוחד. זה בהמשך  מר שי קינן:

 לביקור של הגברת אריאלה אצלנו בישיבת המועצה כמדומני לפני חודשיים.

 לא זוכרת.  גב' אריאלה קידר:
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אנחנו יודעים שמאות מילדי העיר למעשה עושים את דרכם לבתי הספר  ן:מר שי קינ

מחוץ לעיר מדי יום. הדבר הזה הוא לא דבר אופטימלי. לא לנו, לא לילדים 

בעיקר. נסיעה שלהם מחוץ לעיר בהכרח מקשה עליהם מאוד כי אם בתוך 

דקות, במקרים נדירים זה מעבר לזה.  40-העיר הם צריכים לנסוע חצי שעה

אז מחוץ לעיר בפקקים של הבוקר הנסיעה כבר מכפילה את עצמה ומדובר 

בילדים שהם לא ילדים רגילים. עכשיו, קצת לסבר את האוזן מבחינת 

אחוז מהילדים מוגדרים חינוך מיוחד והנתונים הם  10היקפים. היום בערך 

מדהימים. אני משער שאריאלה בקיאה בנתונים. מדי שנה מאובחנים יותר 

ילדים, בעיקר על הספקטרום של האוטיזם ובגלל זה חשבתי שדווקא  ויותר

פה אולי כדאי לתת את הדעת. יש בית ספר שאני רואה בו מודל. אני לא יודע 

אם שמעת עליו, הגברת אריאלה, בית ספר איריס בבת ים. אז אני חושב שאני 

אשמח לקחת אותך לביקור בבית הספר, אפילו עם המנכ"ל ועם מוטי, 

בים להיות שם. זה בית ספר שמשרד החינוך, תתפלא מוטי, הוא מוגדר חיי

כמוכר שאינו רשמי, הוא חרדי. ולמרות שהוא חרדי, הורים מחולון שאינם 

 דתיים, לא שומרים תורה ומצוות, מבקשים להיקלט בבית הספר הזה.

 מה הייחוד שלו? מר ארז ניסים:

 עד כדי כך שמו יצא למרחוק.  מר שי קינן:

 לא מכיר את זה. מוטי ששון:מר 

 רגע, זה בית ספר חדש? גב' נעה צ'פליצקי:

 זה בית ספר, מר שי קינן:

 אני מכירה.  ?ABAבשיטת  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה בית ספר, מר שי קינן:

 זה עמותה חרדית לדעתי, גב' אריאלה קידר:

 נכון, נכון. מר שי קינן:

 שמפעילה את, גב' אריאלה קידר:

 זה מנוהל על ידי עמותה. קינן: מר שי

 לילדים על הספקטרום האוטיסטי. גב' אריאלה קידר:

 נכון, נכון. מר שי קינן:

 שההורים הקימו אותו. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא הורים. גב' אריאל קידר:

 לא ההורים אבל, אבל, מר שי קינן:
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 ההורים לא הקימו, ההורים יזמו. גב' נעה צ'פליצקי:

אבל היא לא רחוקה מהאמת. מדובר, סיפור יפה, מרגש האמת. מדובר באבא  נן:מר שי קי

לילדה. הוא בעל אמצעים והוא נתן לילדה שלו את כל האמצעים והשקיע 

עליה באמת עשרות אלפי שקלים. אבל יום אחד הוא נקפה מצפונו והוא אמר 

אבל מה קורה עם אותה ילדה שהוריה לא יכולים לתת לה את כל 

יות שאני נותן לילדה שלי ואז הוא הקים בבית הספר הזה, כמובן האפשרו

 בעזרת עמותה והורים נוספים, איש מדהים, אבי ששון קוראים לו.

 ועם עיריית בת ים כמובן. גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, כן.  מר שי קינן:

 עשו משהו כזה בנגב. מר יעקב מזרחי:

בכל מקרה הקשת של החינוך המיוחד היא נכון, נכון. יש דברים נוספים.  מר שי קינן:

קשת רחבה. זה פיגור, זה הפרעות נפשיות, זה הפרעות של התנהגות, זה 

ליקויי אפילו שמיעה וראייה שיוצרים את הליקוי אבל בעיקר, בעיקר זה 

אוטיזם כי גם אוטיזם אי אפשר לזהות בשלב של הריון ודווקא אני חושב 

ת לוקים ושווה ללמוד מהאחות הקטנה, שדווקא פה בנקודה הזאת אנחנו קצ

מבת ים. אני, אני באופן כללי מתנגד להפרטה של מערכת חינוך, של שירותים 

 ציבוריים. אוקיי, לא סיימתי.

 לא הבנתי מה אתה אומר. מר מוטי ששון:

תכף תבין. כשהייתה הרפורמה של כחלון הייתי מאוד בעד, היא עשתה טוב  מר שי קינן:

ם בכלכלה. הפרטה הזה דבר חיובי. הפרטה של מערכת וקרו הרבה דברי

החינוך היא לא תמיד טובה אבל לפעמים בעזרת שיתוף פעולה של עירייה 

ועמותות, לכאורה הפרטה, אפשר לעשות יותר. ומה אני מתכוון? בבית ספר 

-כיתות מא' ועד ד' ויש להם סייעות וצוות פרה 9איריס יש בסך הכול היום 

שם אף סייעת, לא חסרה שם אף מורה, לא חסרה שם אף רפואי. לא חסרה 

מרפאה בעיסוק. למה? בהמשך לדבריי, כי פה דווקא ההפרטה עשתה טוב. 

שקל אז שיתוף הפעולה שבין  30ברגע שמשרד החינוך מאפשר לסייעת לקבל 

 העירייה לעמותה יצר, מה זה? 

 אני רוצה לזכור מה אני רוצה להגיד לך. גב' אריאלה קידר:

שקלים, מוסיפים לה והיא לא רק סייעת  36בסדר. אז שם מקבלת סייעת  ר שי קינן:מ

שהקריטריון היחידי שלה זה שהיא הסכימה להיות סייעת אלא במקום הזה 

לא מתקבלת מי שלא עברה שנתיים הכשרה ספציפית בחינוך מיוחד. מעבר 

את לזה הן עוברות הכשרות מקצועיות ואני גם ביקרתי במקום וראיתי 

רפואי. יש שם שתי מרפאות בעיסוק ויש שם קלינאית -הצוות הפרה

קלינאיות תקשורת ויש יועצות חיצוניות ויש חינוכיות ויש  3תקשורת, 
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מדריכות פדגוגיות בדרגת דוקטור לאוטיזם. זאת אומרת שם ילד מקבל 

 מעטפת שהיא כזו שנותנת לו את החינוך המיטבי.

 זה פרטי נכון? ד"ר מאיר רוק:

 כן, זה עמותה. רגע,  ר שי קינן:מ

 אבל זה פרטי? ד"ר מאיר רוק:

יפה, אבל זה הדבר הגדול. ברגע שיש שיתוף, ברגע שיש שיתוף של עירייה  מר שי קינן:

 ועמותה אז דברים כאלה יכולים לקרות.

 יש לך את זה בעיר. מר יעקב מזרחי:

 עכשיו, עכשיו, מר שי קינן:

 וא לא סיים. מה ההצעה שלך?תן לו לסיים ה מר מוטי ששון:

עכשיו אם משרד החינוך, משרד החינוך הרי מתקצב סתם דוגמה ריפוי  מר שי קינן:

בעיסוק, בסדר. אז הוא מאפשר למרפאה בעיסוק לקבל את השכר, כמו 

שקלים. ואז מה שקורה בפועל מוטי, אף אחד  40המורה שמתחילה מקבלת 

בסכום הזה, אף אחת לא תבוא  הרי, אף בית ספר לא יעסיק מרפאה בעיסוק

, בשביל מה 3לעבוד. אז היא עובדת שעה ורושמים שהיא עבדה שעתיים, 

שנקרא לצ'פר אותה, אוקיי. פה בעמותה לא רק שזה לא המקרה אלא היא 

שקלים לשעה. אני, אני חושב שהשילוב הזה של עירייה פלוס  80מקבלת 

ר טוב לילדים שלנו. עכשיו, עמותות כאלה, אוקיי, יכול לתת שירות הרבה יות

 2019-במסגרת החקירה שלי את הנושא אז יצרתי קשר עם כרמל שאמה. ב

מיליון  90-הוא התחיל בנייה של קומפלקס כזה ברמת גן בעלות של קרוב ל

ש"ח ובספטמבר הקרוב הוא פותח אותו. הוא נותן מענה למאות ילדים 

עיר חולון יכול, כמובן אוטיסטים מהעיר רמת גן. אני חושב שקמפוס כזה ב

גם בשיתוף, אני אומר בשיתוף עמותות פרטיות יכול למעשה לא רק לשפר 

לאין ערוך את המצב של הילדים שלנו, לא רק להוריד למינימום את מספר 

הילדים שיוצאים מהעיר אלא אפילו זה עושה היגיון כלכלי. אני לא אומר 

זה שום היגיון כלכלי שזאת הסיבה להקים, גם אם לא, גם אם לא היה ב

כמו שהיא, כי הילדים שלנו מגיע להם  as isהייתי מביא את ההצעה הזאת 

הכי טוב אבל יש גם היגיון כלכלי. מדוע? שגם ראוי לתת לו חצי דקה לדבר 

הזה. כי אנחנו מוציאים עשרות מיליונים על היסעים. ואני חושב שבטווח 

מחוץ לעיר, גם העלויות של הארוך אם נצמצם באופן משמעותי את היציאה 

ההיסעים תיקטנה וגם זה השקעה שמחזירה את עצמה. אז אני רואה בזה 

 המון היגיון והייתי רוצה שתתקבל החלטה ברוח הדברים. תודה רבה.

טוב, אז קודם כל חולון היא עיר מובילה בתחום החינוך ובמיוחד לילדים עם  מר מוטי ששון:

ים האחרונות קידמתי תכנון של שני בתי צרכים מיוחדים. אתה יודע שבשנ
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ספר ייעודיים בעיר. האחד עם בעיות התנהגות בקריית בן גוריון והשני על 

 רצף האוטיסטי. קריית בן גוריון זה על ההתנהגות.

 כן אבל הוא עוד לא עבר לשם. גב' נעה צ'פליצקי:

 מיד, מר מוטי ששון:

 אני אומר קידמתי. מר יוסי זיידה:

לצערי בשני המקרים התנגדויות תושבים, שכנים ועררים שהוגשו מטעמם  ששון:מר מוטי 

גרמו לעיכובים ואילצו היערכות חדשה. ממש בימים אלה הגיע ערר חדש נגד 

היתר חדש בתוקף ושוב יוצר עיכוב. מבחינה חינוכית, גישתנו שלא נכון 

לבודד את ילדי החינוך המיוחד. חשוב לשלב את הילדים בסביבה 

טרוגנית והטבעית שלהם. בזמנו, היו מכניסים את כל הילדים של החינוך הה

המיוחד, אלה של התנהגות, אלה של אוטיזם הכניסו בכיתה אחת. במשך 

הזמן השתכללו. התחילו להחליט לעשות לכל לקויות כאלה ואחרים סוג 

מסוים הוא יהיה אזורי. למשל, אם אתה לוקח בית ספר הרצפלד, בית ספר 

גיעים משם מחדרה עד לגדרה. הוא בית ספר אזורי. זה מה שעושה קשה. מ

משרד החינוך. הוא מעמיד את ההסעות. למה? כי עדיף שהילדים יהיו עם 

אנשים מאותו סוג של לקות ולא לערב את האוטיסטים עם בעיות של 

 התנהגות. 

 ההצעה שלי לא אומרת את זה. מר שי קינן:

דיניות של משרד החינוך. לכן בחולון יש בתי ספר של החינוך תן לי רגע. זו המ מר מוטי ששון:

המיוחד שבאים אליהם מהסעות מכל האזור על אותן לקויות. יש לך בית 

 ספר עוז, יש לך את בית ספר הרצפלד, יש לך בית ספר עמל ויש לך,

 שחקים. גב' נעה צ'פליצקי:

יפריה של העיר. באותה שחקים. ובתי הספר האלה קולטים מסביב, מהפר מר מוטי ששון:

מידה יש בתי ספר שאנחנו שולחים את הילדים. עכשיו, זו ההחלטה של 

משרד החינוך לעשות אותם ולא ליצור משהו סטיגמטי, קריית חינוך מיוחד. 

אדרבא, תשלב אותם בתוך, עם הילדים הרגילים. זה מה שרוצה משרד 

 החינוך. את רוצה להוסיף?

ן לי מה להוסיף, אמרת את הדברים יוצא מן הכלל. רק אני אגיד כמעט אי  גב' אריאלה קידר:

משהו אחד לגבי העמותות. אני רוצה להגיד לך שבכל גני הילדים של 

האוטיסטים, קודם כל שלום לכולם. בכל גני הילדים של האוטיסטים 

פועלות עמותות, גם אצלנו בעיר חולון. העמותה לילדים בסיכון. להוציא, יש 

ה עמותה שאני לא זוכרת כרגע את השם שלה שהיא גם פועלת כי לנו עוד איז

 אין בכוחה של העמותה,

 אלו"ת. גב' נעה צ'פליצקי:
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לא. כי אין בכוחה של העמותה לילדים בסיכון לתת מענה לכל גני הילדים  גב' אריאלה קידר:

שהלכו וגדלו כי שאתה תיארת בעצמך ויש לנו, פתחנו גן אחד שאין לנו בכלל 

ת לתת להם איזשהו תגבור. עכשיו, אין זה חובתו, אין זה חובתה של אפשרו

מערכת החינוך לתת מענים של טיפול שהילדים יכולים לקבל בקהילה, קרי 

ריפוי בדיבור, ריפוי בעיסוק. זה לא חובה. מערכת החינוך צריכה לתת 

שירותי חינוך ולא שירותי טיפול. אבל מה? מתוך ככה איזושהי הבנה 

-של ההורים ומתוך זה שילד לא יכול לסיים את יום הלימודים בלקשיים 

ולהתחיל לרוץ, הילדים האלה הם באמת נזקקים להרבה מאוד  16:00

טיפולים, שילבנו את הטיפולים האלה בתוך הלימודים במערכת הפורמלית 

וזה לא רע. זה בכלל לא רע ואפילו זה טוב. אבל אין לנו מענה לכולם מכל 

חלק מהסיבות גם אלה שאתה באמת תיארת פה. אני אגיד מיני סיבות ו

שככה אני אחזק את מה שאמר ראש העיר שאנחנו ממש מתנגדים באופן 

נחרץ להדיר את הילדים האלה. חוק החינוך המיוחד החדש, אחד הדברים 

הטובים בו זה הרעיון שהוא אומר בוא נשלב את הילדים האלה איפה 

אנחנו רוצים מבוגרים שיודעים לחיות שמתרחשים החיים האמיתים. ואם 

עם כל באי הקהילה, בואו שיתחילו להכין, שיתחילו להכיר את אוכלוסיית 

הילדים האלה כבר מגיל אפס מהיותם תלמידים בבית הספר היסודי. ובדקנו 

דרך אגב מה קורה ברשויות אחרות. אין שום רשות שבנתה קריית חינוך 

כן זה רשויות קטנות, מועצות אזוריות מיוחד, אין דבר כזה. יש מה שיש 

שבגלל שאין להם יכולת לתת מענה לקשת רחבה של תלמידים אם פתחו 

אולי לזה התכוונת, הם פתחו בית ספר כוללני לחינוך מיוחד. שזה מאוד 

 בעייתי,

 לכל האזור. מר מוטי ששון:

 מה? גב' אריאלה קידר:

 לכל האזור.  מר מוטי ששון:

 וללני כן, אזורי. כוללני אזורי אבל אין קריית חינוך. כ גב' אריאלה קידר:

לא רגע עכשיו אני אגיד לך משהו לגבי כרמל שאמה, שי אפשר? שהוא נכנס  גב' נעה צ'פליצקי:

לתפקיד שלו לא היה שום דבר ברמת גן מבחינת החינוך המיוחד, כמעט שוב 

ד אז הוא דבר ואז הוא התחיל רק לטפל בנושא ואז אולי הוא התחיל. כי ע

 לא היה.

ושי משפט אחרון שאני אגיד שיש לנו הסדר ושיתוף פעולה מאוד טוב עם בת  גב' אריאלה קידר:

ים. הם נותנים לנו מענה לתלמידים אוטיסטיים לבית ספר יסודי ואנחנו 

 .21עד גיל  13נותנים להם מענה למתבגרים האוטיסטיים, מגיל 

 ו"ט, שנותן גם מענה לתושבים מבת ים. אצלנו בחולון יש בית אל מר מוטי ששון:
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 המבוגרים יותר. גב' אריאלה קידר:

 כן, המבוגרים. בטח מבוגרים. זה בית לחיים. מר מוטי ששון:

 כמה תלמידים מהחינוך המיוחד יוצאים כל בוקר מחוץ לעיר? מר מאיר חלבי:

 . 600 מר שי קינן:

 כמה? מר יעקב מזרחי:

 .600 מר שי קינן:

 כולל החרדי?  צ'פליצקי:גב' נעה 

 . 600 מר שי קינן:

 ביחד. מר ניסן זכריה:

 אין עיר בארץ שמכילה את, מר קובי מכלוף:

בגלל שאתה רוצה? בגלל שאתה צריך להתאים  אתה מוציא אותם בגלל מה? מר מוטי ששון:

להם את בית הספר שהוא אזורי. למשל לקות מסוימת כמו שהיא אמרה לך, 

היסודיים הולכים לבת ים. מעבר ליסודיים, משם הם באים  אוטיסטים על

 אלינו בית ספר לאוטיסטיים בחולון.

 גם עניין של גיל.  מר יעקב מזרחי:

 אי אפשר לכל שני ילדים להקים בית ספר. גב' נעה צ'פליצקי:

ילדים משרד החינוך מאשר בית ספר.  10בדיוק. מה שאמרה נעה, לא עבור  מר מוטי ששון:

 י בסדר? מיצינו?טוב ש

 סעיפים.  22יאללה מוטי, יש לנו עוד  מר יעקב מזרחי:

 נעשה הצבעה. עו"ד יונת דיין:

 לא קיבלת הסבר מספק?  מה אתה אומר שי? מר מוטי ששון:

 הוא מבקש להצביע אם להעלות את זה לסדר יום, נצביע. עו"ד יונת דיין:

 אתה רוצה להעלות את זה לסדר היום? מר מוטי ששון:

 כן. מר שי קינן:

 חבר'ה אחרי מה ששמעת אם רוצים לסדר היום, אוקיי.  מר מוטי ששון:

 היה כבר וקיבלנו, 

שי, שי. אני ביקרתי, יש גן בבלוקונים תחת עמותת חרדית. אני רוצה להגיד  מר יעקב אחדות:

לך זה היה כמו, ממש בושה וחרפה. אתה מדבר איתם הם אומרים לך 

כל השידוך הזה הוא לא טוב. אני אומר לך, אני מבין  העירייה לא מתקצבת.

 אותך ואני אתך אבל השידוכים האלה לא כל כך טובים.
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אבל בגלל שזה נראה ככה בחולון אז צריך לראות דברים אחרים במקומות  מר שי קינן:

 אחרים.

 סליחה, זה לא עירוני, מר מוטי ששון:

 העירייה נותנת.במקומות המוצלחים. מה שאמרת רק  מר שי קינן:

 העירייה נותנת, שי, זה לא עירוני. מר מוטי ששון:

 מה? מר שי קינן:

 זה לא עירוני. מר מוטי ששון:

 מה לא עירוני? מר שי קינן:

 העירייה מתקצבת אותם. מר יעקב אחדות:

 זה לא עירוני מה שהוא אמר לך.  מר מוטי ששון:

 לא הבנתי. גב' נעה צ'פליצקי:

 תקצבת העמותה והיא לא מקבלת כלום.מ מר יעקב אחדות:

 עמותה, לא עירייה. אוקיי שי, מר מוטי ששון:

 אני לא יודע איפה ביקרת. מר שי קינן:

 אתה רוצה להעלות את זה לדיון? מר מוטי ששון:

 כן.  מר שי קינן:

חבר'ה, אוקיי. לאור מה שאמרנו מי שחושב שצריך לקיים דיון, מי בעד  מר מוטי ששון:

בעד לקיים. לאור מה שאמרנו לא חושב שיש  7. 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1דיון?  לקיים

, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מקום לקיים דיון. מי בעד להוריד את זה מסדר היום?

 . ירד מסדר היום, אני עובר לסעיף הבא. 13, 12, 11, 10, 9

 אריאלה תודה רבה. מר יוסי זיידה:

 הצעה לסדר בנושא פינוי אשפה.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה להתחיל מהשאילתא השנייה ברשותך, כשאנשים עוד עירניים. מר אלרון פנחס:

 מה זה שאילתא השנייה? הצעה לסדר. מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר השנייה, סליחה. מר אלרון פנחס:

 אה, יש לך עוד הצעה לסדר? טוב בבקשה, תחליף. מר מוטי ששון:

 יש לו כמה, מה. זכריה:מר ניסן 

 מצוקת חניה –של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא  –הצעה לסדר  .3

 אני מבקש להראות סרטון קודם ואחרי זה אני אדבר.  מר אלרון פנחס:
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 )סרטון מוקרן באולם(

ואני גרה ברחוב  5)היי. קוראים לי נעמה. אני אם חד הורית לתאומים בני  נעמה:

אגרובנק ליד כיכר קוגל. מאז ומתמיד הייתה  אביעד. זה נמצא פה בצפון

מצוקת חניה באזור שלנו. בעיקר בגלל התיאטרון אבל עכשיו מה שקורה 

בגלל הרכבת הקלה זה שגולחו כל כך הרבה מקומות חניה ויש מכוניות ואין 

איפה לשים אותן. עכשיו, מבחינת העירייה כאילו הדבר הזה לא קרה. אין 

אין איפה לשים את המכוניות. בכל עיר שיש שם  לי, זה הכול כרגיל ולנו

עבודות של הרכבת הקלה יש איזושהי גמישות מבחינת העירייה. עכשיו, גם 

אם הגמישות הזאת יכול להיות שהיא קיימת, אנחנו לא יודעים אותה כי 

אנחנו מקבלים דו"חות. כך יוצא שלחנות ליד, לא ליד הבית אפילו, לחנות 

 250ילומטר וחצי עם שני ילדים קטנים יכולה להביא במרחק של קילומטר, ק

ש"ח כי זה המקום היחידי על אדום לבן שיש באזור. עכשיו, אם זה המצב 

ויש לנו כמה, יש לנו עוד זמן להיות עם הרכבת הקלה הזאת, נדרשת איזושהי 

גמישות מצד העירייה, מצד המשטרה, מצד החוק לבוא לקראתנו ושזה יהיה 

ה מתועד כי גם אם יש איזושהי גמישות אנחנו לא יודעים כתוב ושזה יהי

עליה. אז לפעמים באים פקחים, לפעמים לא באים פקחים. לפעמים נקבל 

בבוקר ונקווה שמישהו ייצא  5-קנס, לפעמים לא נקבל קנס. לפעמים נקום ב

מחניה כדי שנוכל לשים את האוטו ולפעמים אנחנו לא ואז, ואז מה קורה? 

עים. אין לנו שום דרך לתכנן את זה, לתכנן את החיים שלנו אנחנו לא יוד

ולשים את האוטו במקום, במקום כלשהו. לא קרוב, לא מתחת לבית, לא 

דקות. אם אני מגיעה עם  10שאני אעלה כאילו תוך דקה. גם במרחק של 

, ולוקח לנו שעה וחצי למצוא חניה בשכונה כי יש גם יש 5ילדים מהחוג, בני 

גם יש הצגה ובסוף אנחנו מחנים בסוף ליד משרד הרישוי ואני את הרכבת ו

צריכה לתפוס אותם בקורקינטים שהם פנויים להסיע אותם עד הבית זה לא 

איכות חיים. אז מה איכות החיים שיש לנו פה בחולון עכשיו ואיך החיים 

שלנו הולכים להיראות בכל הזמן הזה של הרכבת הקלה? בנוסף ברגע 

ות על הרכבת הקלה לקחו מקומות, רחבות של מדרכות שהתחילו העבוד

שאנשים החנו שם ופשוט שמו עליהם עמודים, כאילו. שמו עליהם עמודים. 

מה שווה הפאסאדה היפה  בשביל הפאסאדה היפה של העיר? למה? למה?

של העיר אם אין לנו איך, איפה לחיות, אין לנשום פה. זה אני ממש לא 

ת לעשות ככה לתושבים. מה, אנחנו לא חיים מבינה. זה ממש כאילו לקח

מה אנחנו, אוויר? מחנה באיזה מקום שהוא עוד  אנחנו לא קיימים פה? פה?

נראה סבבה, יורדת עם הילדים מהגן אני רואה מרחוק את הפיקוח העירוני. 

אנחנו רצים לתוך האוטו, אני שמה אותם אפילו בלי חגורה, לא בכיסא, לא 

ניה בתוך השכונה כדי שלא יתנו לי דו"ח. אני לא כלום. מנסים למצוא ח

 ש"ח כל חודש. כאילו, אני לא יכולה.( 250יכולה להרשות לעצמי דו"ח של 
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 אלרון, גב' נעה צ'פליצקי:

 אפשר לחנות בכחול לבן זה ייפתר, בע"ה.  מר יעקב מזרחי:

 כן, בבקשה. תציג.  מר מוטי ששון:

מון פעמים אבל יש מה לעשות וקודם כל אני חושב בעיית החניה דנו בה ה מר אלרון פנחס:

המצוקה של, הדרמה ששמענו אותה מדברת פה, היא קודם כל להגדיר 

בבוקר. האם אפשר לדחות  7-מדיניות. אנחנו לא רוצים שפקחים יבואו ב

כי זה לא הגיוני. אנחנו מפזרים את  בבוקר שיתחילו לעבוד? 9-אותם ל

אנחנו יכולים להזיז את האוטו, אחרת, כמו ורק אחרי זה  08:30הילדים עד 

בבוקר להתחיל לחפש חניה וגם זה לא  6בבוקר,  5שהיא ציינה צריך לקום 

תמיד יש. דבר שני שהיא ציינה גם כן זה הנושא של העמודים על המדרכות. 

אני לא מבין למה לעשות לנו עוד יותר קשה את החיים. אנחנו מבינים שיש 

ובות שעוד היו יכולים להחנות על המדרכה הוסיפו מצוקה. פתאום מלא ברח

את העמודים הקטנים האלה. לפחות כרגע תעכבו את הדבר הזה. זה לא 

מתאים. זה לא מתאים לתקופה הזאת שאין חניה גם ככה. יש מקומות 

שאנחנו מחנים כמו שהיא ציינה באדום לבן בלילה ופתאום נותנים לנו 

אולי לפחות לשעות הלילה שלא יתנו דו"חות דו"חות חנייה. אז גם כן להגדיר 

חניה לאזורים האלה. כל הנושא של הקנס. הקנס הוא מאוד גבוה. אני 

ש"ח.  250ש"ח. קנס יכול להיות  100לפעמים חונה במקום אסור ואני מקבל 

 האם אפשר להוריד את זה? 

 ש"ח זה כחול לבן.  100 מר ארז ניסים:

 אז גם, מר אלרון פנחס:

 ש"ח זה רק כחול לבן. זה לא אזורי חניה. 100 יסים:מר ארז נ

 ש"ח אצלנו בעיר. צריך להוריד את זה.  100אני לא מכיר  מר אלרון פנחס:

 זה אדום לבן.  250 מר ארז ניסים:

לדרוש מהם כן  לגבי בניינים חדשים, שוב פעם צריך לשקול האם אפשר מר אלרון פנחס:

הזה והשאלה אם  0.6-להגדיר יותר שטחי חניה לכל פר דייר. זה לא הגיוני ה

יש לנו באמת את היכולת להגדיל את היחס הזה. עוד דבר זה יש חלקות 

שהיום לא מנוצלות ויש להם תכניות עתידיות או דברים כאלה. אפשר כרגע 

אני יודע לפחות לפחות בשלב הזה להפוך אותם לאזורים שאפשר לחנות. 

אצלנו באזור יש שם איזה שטח שליד הבמה שבנו שם, אצלנו ברחוב, שהוא 

 לא בשימוש ואי אפשר,

 מה זה ''אצלנו''? תחכים אותנו, מה זה ''אצלנו ברחוב''?  ד"ר מאיר רוק:

 בגדוד העברי.  מר אלרון פנחס:
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 אולי זה פרטי? מר קובי מכלוף:

 בדקתי. לא, זה לא פרטי.  מר אלרון פנחס:

 חבר'ה יש לו זמן לדבר, בבקשה. מר מוטי ששון:

 בדקתי, ראיתי שזה לא פרטי. זה שטח שיכול להיות חניה. מר אלרון פנחס:

 גם פרטי אפשר להשתמש. מר יעקב מזרחי:

אבל כרגע הוא לא מנוצל לכלום אז בואו נכשיר אותם. בכלל, השאיפה שלי  מר אלרון פנחס:

יבה כי אני בטוח שכל אחד בשכונה שלו יודע שיהיה באמת איזה צוות חש

להגיד על אזורים מסוימים שכן אפשר להפוך אותם לאזורי חניה. אז בואו 

 נפעיל איזה צוות שבאמת ידבר לתושבים,

לא צריך צוות. יש עובדי עירייה, עובדים. יש צוות של מינהל אגף. מה זה, יש  מר מוטי ששון:

 ענה עכשיו לשאילתא. לנו מנהל אגף התנועה. תכף אני א

לגבי מה שהוא אמר, זה לא, אתה יודע  אני יכול להוסיף משהו מוטי בבקשה? מר יעקב אחדות:

 אתה אוהב לשלב פוליטיקה. זה לא פוליטיקה. במקומות שעושים תמ"א,

 חברים. מר יוסי זיידה:

יש מלא מדרכות שתכננו אותם שיהיה מרחב. אפשר  כל הרכבת הקלה, מר יעקב אחדות:

לעשות סימונים על המדרכה שאפשר לחנות שם, לתת עוד כמה מקומות 

 חניה לכל אחד בעיר. 

 יש מה לעשות. זאת אומרת התחושה היא של התושבים שאי אפשר לעשות, מר אלרון פנחס:

 אש,גם ראש אגף תנועה. אתה מדבר אתו והנה יושב ר מר יעקב אחדות:

 אוקיי חברים.  מר מוטי ששון:

 לעמוד עם שני גלגלים על המדרכה, מה הבעיה? מר יעקב אחדות:

 כמובן חניונים. אני לא יודע אם יש היתכנות עירונית לחניונים אבל, מר אלרון פנחס:

 שיפתח את חניון צמרת. גב' אלינור מטלון:

שהינו חלק ממנהל ההנדסה עוסק  טוב. אוקיי. סליחה. אגף התנועה בעירייה מר מוטי ששון:

באופן שוטף ומקצועי בכל נושא התנועה והחניה בעיר. בין היתר נבחנות כל 

הזמן אפשרויות להגדלת היצע החניה בעיר ובכל מקום שהדבר אפשרי אנחנו 

מבצעים. אם תתן לי כתובת, מקום מסוים אני אטפל בזה. במגרשים ריקים 

עלי המגרש. זאת אומרת ביכולתנו לבוא ולפי הצורך מוצא צו חניה ארעי לב

ולהוציא צו ארעי, אם אתה לא בונה, יש לך מגרש ואתה לא בונה בשנים 

הקרובות אז בבקשה אני מוציא צו ואני לוקח את השטח הזה ועושה פה 

 חניה. 
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 אתה מעביר להם שטחים כאלה, מר יעקב אחדות:

 תביא לי, תביא לנו. תביא.  מר מוטי ששון:

 מה לגבי המדרכות מוטי? חדות:מר יעקב א

נמצאים כיום, נמצאים היום בתהליך בדיקה מעמיק של ניהול חניה בעיר  מר מוטי ששון:

כולל אפשרויות ליצירת כחול לבן ותו תושב, מה שיעקב דיבר על זה. אני רק 

 אסביר לכם,

 הוא נמצא בתהליך בדיקה, הוא עוד לא, גב' אלינור מטלון:

 אר זה יסתיים כבר.בינו מר יעקב מזרחי:

 נכנס. 2024לינואר למיטב זיכרוני, בינואר  1-חבר'ה זה ב מר מוטי ששון:

 '.24אה,  מר יעקב אחדות:

 '.23' מוטי? 24מה  מר יעקב מזרחי:

 לינואר נדמה לי למיטב זיכרוני, חקיקה ארצית זה לא יעזור. 2024 מר מוטי ששון:

 זה מתבטל.  מר יעקב מזרחי:

שיתבטלו, נפעל בהתאם. יעקב, יעקב אתה מפריע. יעקב אני קורא לך לסדר  מר מוטי ששון:

פעם ראשונה, אתה מפריע. תראה, הדברים לא פשוטים. אתה בא ואומר 

לראש העיר תיקבע מדיניות על חוק שהוא קיים. מדרכה נועדה להולכי רגל. 

  אני לא יכול לבוא לפקח ולהגיד לו מי שחנה על מדרכה אל תיתן לו דו"ח.

 מטר להשאיר במדרכה זה החוק אומר לא? 1.30יש, מותר  מר אלרון פנחס:

רגע, בזמנו עשינו פס לבן במדרכות שהן רחבות. אפשרנו חניה עם שני גלגלים.  מר מוטי ששון:

איפה שאפשר לעשות אנחנו עושים. עכשיו, יש דברים שהם דבר הכי 

אות פתאום מישהו אלמנטרי. המדרכה נועדה להולכי רגל. אתה לא רוצה לר

 עם עגלת נכים, אתה מוריד אותו לכביש ויקרה אסון. את מי יאשימו?

 את נת"ע. בג'סי כהן אתה, מר אלרון פנחס:

 אבל אתה מפריע לי.  מר מוטי ששון:

 ראש העיר יושב בחוץ. מר יוסי זיידה:

 אתה מבין? תקשיב. מר מוטי ששון:

 .רגע מוטי יש לי שאלה רגע גב' אלינור מטלון:

 אין לך שאלה. אני עונה לו.  מר מוטי ששון:

 אבל יש לי שאלה אליך למה שאמרת עכשיו. גב' אלינור מטלון:
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לא, אני עונה לו. את אחר כך תשאלי, לא מתי שאת רוצה. מתי שאני אגמור  מר מוטי ששון:

 לדבר.

 קודם כל יש לי שאלה. יש לי שאלה. גב' אלינור מטלון:

 עכשיו אני עונה לו.לא, לא.  מר מוטי ששון:

 אבל זה על זה. גב' אלינור מטלון:

 תחכי רגע הוא ייתן לך. מר ניסן זכריה:

 הוא לא ייתן לי. גב' אלינור מטלון:

הדברים האלה הם לא פשוטים. ככל שמצבת הרכב הולכת וגדלה ומצב  מר מוטי ששון:

 אלף, תוספת רכב בשנה. 200, 100-החניות לא גדל, כש

 והמדינה מכתיבה תקן חניה יורד. :עו"ד יונת דיין

כן, שהיום תקן החניה למשל בבתים חדשים חצי חניה לדירה. עכשיו מה  מר מוטי ששון:

אתה מצפה? אנשים מחפשים חניה. אז מה? הם עולים על המדרכה. ראית 

 כמה חונים,

 אין חניה לא ליד הבית, לא ברחוב ליד, לא ברחוב שאחר כך. מר אלרון פנחס:

 אז מה אתה רוצה? ששון: מר מוטי

 בבוקר מותר לחנות? 7בבוקר, עד  7מוטי עד  מר קובי מכלוף:

 לא, יש חוק חבר'ה. מר מוטי ששון:

 לא, רגע זה חוק ממשלתי או חוק, מר קובי מכלוף:

 חוק עזר עירוני. גב' אלינור מטלון:

 איזה חוק עזר עירוני. מר מוטי ששון:

אדום לבן לא קורה כי למישהו בא. יש מאחוריו סיבות  סימון של עו"ד יונת דיין:

 12-בלילה וגם ב 12-בטיחותיות. הסיבות הבטיחותיות האלה קיימות גם ב

 בצהריים.

בבוקר אתם  7:30בבוקר,  7אבל רגע, אבל לא. אתם לא נותנים דו"חות. עד  מר קובי מכלוף:

 בגלל, 8זה עד שעה  לא נותנים דו"חות. השאלה אם אנחנו יכולים לעשות את

 קובי אתה יכול להנחות מישהו לעשות את זה. מר מוטי ששון:

 אסור להם. עו"ד יונת דיין:

 אני שואל מבחינת החוק. מר קובי מכלוף:

 אסור, אני לא יכול להנחות דבר כזה לעבור על החוק.  מר מוטי ששון:

 זה מה שאני שואל. מר קובי מכלוף:
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 לא.  מר מוטי ששון:

 בקרוב לא נצטרך חניות יותר. בקרוב לא נצטרך, יש רכבת. ניסים: מר זאב

 אני לא גמרתי לענות, אחר כך תגיד. מר מוטי ששון:

 כולם התפרצו אבל אני מצביעה יפה כמו ילדה טובה. גב' אלינור מטלון:

את שוב פעם מתפרצת. תקשיבי, הדברים האלה לא פשוטים. עכשיו אני  מר מוטי ששון:

 וט. אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. אומר דבר פש

 אלינור.  מר יוסי זיידה:

 בסדר. גב' אלינור מטלון:

ועכשיו מה שקורה, בא תושב. מרים טלפון ומודיע שחונים על המדרכה  מר מוטי ששון:

ונקלט במערכת הפקח, או יותר נכון המוקדן מדווח לפיקוח. הפיקוח מחויב 

לא, חכה. חכה. יש הרבה סיפורים  על פי חוק לצאת ולתת את הדו"ח. לא,

מהאזור הזה של תיאטרון חולון. וזו בעיה כי התיאטרון אני קיים, משנות 

 ' של המאה הקודמת. אז לא היו חניות. 60-', שנות ה50-ה

 לא היה מכוניות כל כך הרבה. מר אלרון פנחס:

הרבה. לכן אני לא  נכון. ולא היו חניות, לא היו חניות ולא מכוניות כל כך מר מוטי ששון:

יכול לתת הוראה שיש בחוק מדינה שאומר משהו א' ואני אומר לו תתעלם 

 מא'. לא יכול להגיד דבר כזה. אם חס וחלילה יקרה משהו, 

 אבל כמו שמחנים בלילה אפשר להגיד להם, מר אלרון פנחס:

ל להגיד לו אל אני לא יכול להגיד, אתה לא מבין. למי שאוכף חוק אני לא יכו מר מוטי ששון:

 תאכוף חוק. אין דבר כזה. לכן אני מנסה להסביר לך,

 אז אנחנו חייבים ביחד, מר אלרון פנחס:

שהוא מפעיל אותו ואני בטוח  common sense-יש לכל פקח את ה מר מוטי ששון:

 שמפעילים אותו.

הוא  7הוא מחכה ככה, מתחבא. איך שמגיע  06:55יש אצלנו בשכונה פקח,  מר אלרון פנחס:

 מתחיל לתת דו"חות. אני יכול לצלם לך אותו.

 אתה לא בדקת אם, אם הוא הלך מיוזמה שלו או שהוא קיבל, קריאה מר מוטי ששון:

 אני מכיר אותו תאמין לי, כל יום הוא שם. מר אלרון פנחס:

יושב לידך פקח, תשאל אותו אם הם מקבלים איזה, תסביר לו על הפיקוח,  מר מוטי ששון:

 ה. בוא, בוא לפה, תדבר. תסביר להם. רגע, רגע. אתה פ

 אני יכול לענות לך ככה.  מר יצחק מאור:

 הפקח מקבל הוראות ממך לא? מר יעקב מזרחי:
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 המפקח עובד על פי ההנחיות של החוק, לא אני נותן הוראות. מר מוטי ששון:

לאכוף. הוא לא מוטי אמר את זה. סמכותו בחוק לתת לנו את האפשרות  מר יצחק מאור:

יכול להגיד לנו לא לאכוף. זה אחד. שתיים, מפקח מגיע יש שיקול דעת. אם 

. עד שמגיעים, 06:30-זה קריאה, אם זה יזום. כל הכבוד היום, מתחילים ב

 . אף אחד לא מחכה לך מתחת לבית.7כל הפקקים, מגיעים מקרה הטוב 

 אני אצלם לך אותו. מר אלרון פנחס:

 אחד לא מחכה לך מתחת לבית.  אף מר יצחק מאור:

 תן לו לענות. מר מוטי ששון:

אם בן אדם חונה באופן קבוע זה לא המפקח הבעייתי, זה אותו אחד שחונה  מר יצחק מאור:

 באופן קבוע כל יום באותה נקודה. 

 זה כל התושבים. מר אלרון פנחס:

 לא, אתה אומר שבאופן קבוע. מר יצחק מאור:

 דרכות מלאות.כל המ מר אלרון פנחס:

לא, אם יש מישהו שמבצע עבירה באופן קבוע אני חושב שמן הראוי שהוא  מר יצחק מאור:

 יקבל את הדו"ח. ואם הוא לא הבין את הבעיה בפעם השנייה, הוא הבעיה. 

 אבל אתה מבין, מר אלרון פנחס:

 אבל מה אתה רוצה ממנו?  מר מוטי ששון:

 אתה שמת אותו לדבר.  מר יעקב אחדות:

 עכשיו אתה מדבר על, מר יצחק מאור:

 מוטי, מוטי, מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה.  מר יוסי זיידה:

 חבר'ה תכבדו את המעמד.  מר אלרון פנחס:

איפה שיש צמתים, מעברי חצייה, ילדים, אתה לא יכול להגיד לו עכשיו אתה  מר יצחק מאור:

לך זמן לרדת לפנות מחנה אף אחד שם. אם חנית בלילה בניגוד לחוק והיה 

לפני שהולכים לבית ספר, לפני שילדים מסתובבים, כל אלה שרובם שחונים 

על המדרכות לצערי הם נכים אבל הם חוסמים צמתים. גם על זה ניתן דגש. 

יש גם תופעה וגם מוטי לא יודע אם הוא יודע. כל הבניינים החדשים, מלא 

נים בחוץ. זה תופעה של . אבל הם ריקים. כולם חו5חניונים. עד מינוס 

 תרבות. לאו דווקא של בעיית חניה. אין בעיית חניה בחולון, אני אומר לך.

 מה? מה? מר יעקב מזרחי:

 אין בעיה. אצלך, אני יכול להגיד לך, תעשה לי ככה, מר יצחק מאור:
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 אין בעיית חניה בחולון? מר יעקב מזרחי:

 כולם עם חניות נכון? 370ח/ מר יצחק מאור:

 ,370ח/ יעקב מזרחי:מר 

 . מה הקשר?370מי מדבר על  גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה, סליחה. מר מוטי ששון:

 כל הבניינים עם חניות. איפה כולם חונים? אני אראה לך. מר יצחק מאור:

 עזוב את האזורים החדשים.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב. נגמר.  מר מוטי ששון:

 אלינור ביקשה רשות ומגיע לה לדבר. היא התנהגה יפה.רגע, רגע,  מר יוסי זיידה:

 תודה.  גב' אלינור מטלון:

 מוטי הוא אומר שאין בעיית חניה. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

 יעקב אלינור קיבלה רשות לדבר. מר יוסי זיידה:

 אתה יודע מה הוא אמר? מר מוטי ששון:

 אין בעיית חניה בחולון. מר יעקב מזרחי:

 אתה לא מקשיב בכלל.  מר מוטי ששון:

 מה? מר יעקב מזרחי:

הוא אמר שבבניינים החדשים, למשל אם אתה גר ברחוב דגניה אתה תראה  מר מוטי ששון:

שהחניון למטה לא מלא. הוא אמר שהם חונים למעלה כי הם לא רוצים 

 לרדת למרתף.

 רכבים בממוצע למשפחה.  3יש שם  מר שחר האס:

 לא, לא. תרד למטה, חניות ריקות. :מר מוטי ששון

 אני יכול להגיד לכם חד וחלק, מר יעקב מזרחי:

 רגע, אבל אלינור. מר יוסי זיידה:

דקות שהוא מסתובב  45אני יכול להגיד, אני יום אחד דיברתי עם מוטי  מר יעקב מזרחי:

 מחפש חניה ליד הבית שלו.

 רבע שעה, רבע שעה. מר יוסי זיידה:

 קודם כל לא להגזים. מר מוטי ששון:

 דקות.  45 מר יעקב מזרחי:
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 תעשה חצי. נכון, בלילה בשעה מאוחרת אני מחפש. מר מוטי ששון:

 אז אין מצוקת חניה? מר יעקב מזרחי:

 כי הרחוב שלי סגרו אותו. מר מוטי ששון:

 לא, יש. מר זוהר נוימרק:

ואני מסתובב ומחפש חניה. אנחנו נגיע למצב של חצי שנה שהרחוב שלי סגור  מר מוטי ששון:

 דקות. 20אני חונה במכון הטכנולוגי, אני מוצא אחרי 

 תשאיר את האוטו פה תלך ברגל. גב' אלינור מטלון:

 לפעמים אני משאיר פה. בבקשה אלינור, בבקשה. מר מוטי ששון:

ת טוב, שני דברים. אני כן אשאל שאלה איך ברמת גן הם כן מאפשרים לחנו גב' אלינור מטלון:

 באדום לבן או עם שני גלגלים? כן, ברמת גן מאפשרים.

 גם בבת ים. מר אלרון פנחס:

 יש את האפשרות וגם לא אוכפים. גב' אלינור מטלון:

 עד שעה מסוימת. מר קובי מכלוף:

בבוקר מותר לחנות. ושנית, ושנית אני אשאל שאלה  7לא, בכלל. משעה, עד  גב' אלינור מטלון:

ה בדיוק איפה שהצטלם הסרטון נלקחו שם עוד מספר רגע כי ברחוב קראוז

 חניות לטובת מוניות, מוניות של ארגמן.

 נכון, תחנת המוניות עברה לשם. מר שחר האס:

 5או  4, 5או  4תחנת המוניות עברה לשם ולא ניתן לחנות שם. לקחו שם  גב' אלינור מטלון:

 חניות.

 כנראה של ארמון.  מר יוסי זיידה:

 נכון. טלון:גב' אלינור מ

 אבל הם גם צריכים להתפרנס. מר יעקב מזרחי:

 נכון, אני אומרת שהם היו ברחוב אוסישקין והעבירו אותם. גב' אלינור מטלון:

 צריך לשרת את הציבור גם. מר מוטי ששון:

אין בעיה. אבל אפשר אז שהם לא יהיו במרכז העיר או לאפשר חניה  גב' אלינור מטלון:

זשהו שלב, באיזשהם שעות. לא יכול להיות שלוקחים לתושבים גם כן מאי

 חניות ברחוב כל כך ראשי וכל כך, 4-5

 זה קריטי. כל חניה קריטי. מר אלרון פנחס:

 חניות.  5בוא עכשיו ניסע ביחד כל חברי המועצה ותראו שיש שם  גב' אלינור מטלון:

 וגם הרכבים השיתופיים שאף אחד לא משתתף בהם.  מר שחר האס:
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 אוקיי.  מוטי ששון: מר

 יעקב. כן, יעקב.  מר יוסי זיידה:

 טוב מוטי מה מצביעים? מר יעקב מזרחי:

 כן, אפשר להגיב לי? גב' אלינור מטלון:

 רגע.  מר יוסי זיידה:

מבחינת הוראות חוק ואכיפת חוק. אין סמכות להורות, גם לא לחברי  עו"ד יונת דיין:

ף את החוק בשעות מסוימות. זה המועצה לקבוע כמדיניות שפקח לא יאכו

המצב. בפועל מצבת כוח אדם, התורנויות, בדרך כלל בלילה באמת יש פחות 

כוח אדם זמין. יחד עם זאת, אי אפשר לתת הוראה למישהו לא לאכוף חוק. 

עכשיו אני לא יודעת איך עושים דברים בבת ים, אני לא יודעת איך עושים 

עושים דברים בתל אביב. אני יודעת איך דברים ברמת גן, אני לא יודעת איך 

 עושים דברים בעיריית חולון ובדרך כלל זה לפי החוק. 

האם אפשר לבטל דו"ח? תושב התלונן על זה שקיבל דו"ח מתחת לבית שלו  מר אלרון פנחס:

 ואין חניה. זה משהו,

 אני מכיר מר מוטי ששון:

 יכולים להחיל את זה? מר אלרון פנחס:

חוק הסדר הדין הפלילי נותן שתי חלופות היום לבטל דו"ח, קנס או דו"ח  :עו"ד יונת דיין

 מכל סוג שהוא. העובדות לא נכונות או לא בוצעה העבירה. 

 יש מצוקה קשה. צריך לתת להם פתרון. מר אלרון פנחס:

 לתובעת אין, עו"ד יונת דיין:

 אתם יכולים לבוא עם פתרונות. מר אלרון פנחס:

 י אסביר לך מה עושים.אנ מר מוטי ששון:

 בעיריית חולון לא מבטלים דו"חות.  מר זאב ניסים:

 יעקב רצה לשאול. יעקב אחדות. מר יוסי זיידה:

 אוקיי רק משפט אחד. מר יעקב אחדות:

 חברים, אמרת זאב ניסים תקשיב. מר מוטי ששון:

 דו"ח ראשון של תושב מבטלים בתל אביב. גב' אלינור מטלון:

 בכחול לבן.  דיין:עו"ד יונת 
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חברים. חברים. ברגע שניתן, ברגע שניתן דו"ח על ידי פקח עירוני זה עובר  מר מוטי ששון:

אוטומטית לתובעת העירונית. התובעת העירונית היא לא כפופה לראש 

 העיר, היא כפופה ליועץ המשפטי לממשלה ולי כראש עיר אסור להתערב.

 גם לי אסור להתערב. עו"ד יונת דיין:

אסור לי גם לדבר. פעם אחת דיברתי, היה איזה נכה. היא אמרה לי אדוני  מר מוטי ששון:

 אסור לך לדבר איתי.

 אוקיי אז אני כן אשמח שכן תסדרו את החניה בבקשה ברחוב, גב' אלינור מטלון:

אם אפשר בבקשה, כמו שאנחנו הלכנו, הסתובבנו בוועדה המקומית לראות  מר יעקב אחדות:

אזורים בחולון, להקים מיני ועדה שתלך למצוא רחובות שאפשר כל מיני 

 לעשות על פי חוק,

 עושים את זה. מר מוטי ששון:

 הם לא עושים מוטי. מר יעקב אחדות:

 אתה אומר לי מה עושה? מר מוטי ששון:

 אבל אנחנו גרים בעיר, שלא עושים. מר יעקב אחדות:

ועדה. מה אכפת לך? שיסתובב בעיר לחפש  תקים ועדה, שים אותו יושב ראש מר זאב ניסים:

 לך מקומות חניה. יעקב, יעקב. 

 טוב חברים.  מר מוטי ששון:

 על הדו"חות. באחוזים כמה דו"חות בשנה? מר זאב ניסים:

 כמה עלה? מר יעקב אחדות:

לא. יש הרי אנשים שמגישים כל הזמן השגות לגבי דו"חות שהם מקבלים.  מר זאב ניסים:

 דו"חות כאלה בשנה בוטלו עקב שהבן אדם צדק? בוא נשאל כמה

זאב אתה הקשבת למשפט הקודם? הסיבות היחידות לבטל דו"ח אם הוא  עו"ד יונת דיין:

לא נכון עובדתית או אם זה לא הבן אדם שביצע את העבירה. על מה אתה 

 רוצה שיבטלו להם דו"חות?

 ות,אני שואל כמה, כמה בשנה ממוצעת כמה דו"ח מר זאב ניסים:

 השאלה של הוגן או לא הוגן לא מצוי אצל התובעת. עו"ד יונת דיין:

 ש"ח. 1,100אני חניתי על חולות אמרו לי עמדת על גינה. נתנו לי  מר יעקב מזרחי:

 אני עוד לא ראיתי דבר כזה. מר זאב ניסים:

 ש"ח קנס. זה חולון.  1,100 מר יעקב מזרחי:

 אבל זה גינה עתידית. מר יעקב אחדות:
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 היא ישבה פה באותו יום בדיון, אמרתי לכם. מר יעקב מזרחי:

היום הגעתי למצב שגם אנשים שואלים לגבי דו"חות אני אומר אין לך סיכוי,  מר זאב ניסים:

 תשלם. יעקב, יעקב. 

 אוקיי. סעיף הבא. אוקיי.  מר מוטי ששון:

 חברים. אלרון.  מר יוסי זיידה:

 עכשיו? עוד שאילתא מר יעקב מזרחי:

 הצעה לסדר בנושא אשפה, פינוי אשפה. מר יוסי זיידה:

 אז רגע, היא ירדה מסדר היום? מר בר שי:

 רגע, מה ירד? גב' אלינור מטלון:

 .הוריד מסדר היום מר יוסי זיידה:

 .3עכשיו, שאילתא  3מספר  מר יעקב מזרחי:

 הוריד מסדר היום, הלאה. מר יוסי זיידה:

 לסדר.הצעה  עו"ד יונת דיין:

 פינוי אשפה –של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא  –הצעה לסדר  .4

הדבר השני זה הנושא של פינוי אשפה. הדרך שזה מתבצע היום. אני גם זה  מר אלרון פנחס: 

יש לי סרטון קצר אבל אני אגיד כמה מילים על איך זה עובד היום. בעצם מה 

, מתי שבא לו, מתי 6, 5, 4-שקורה, מגיע מישהו בלילה. זה יכול להיות ב

שהוא התעורר באמצע הלילה ומתחיל לגרור את הפחים. עכשיו, כדי לחסוך 

פחים  4לעצמו עבודה הוא בעצם מתחיל לצמצם פחים ואז במקום לקחת 

, מעמיס עליהם והפחים הוא מוציא אותם למדרכה. המצב 2-הוא מצמצם ל

את השקיות הזה שהפחים עמוסים גורם לחתולים לטפס עליהם, לקרוע 

ולהתחיל לפזר את כל הפסולת על המדרכה. מעבר לזה כמובן זה חוסם את 

המדרכות ואני יכול להגיד לכם היום כשאני הולך עם הילדה שלי לגן, חצי 

מהדרך אנחנו הולכים על הכביש כי אי אפשר לעבור. יש את המכוניות שמצד 

ה הנה מהבית אחד עם שני גלגלים, מצד שני את הפחים. זה אתם רואים ז

שלי. יש פה אתם רואים פחים עמוסים. חוסם את, חוסמים את המכוניות. 

 בעצם אני בא, מתלבש יפה לעבודה,

 הנה הפס הלבן. מר מוטי ששון:

אני רוצה להזיז את האוטו שלי אני צריך להתחיל להזיז פחים. אני צריך  מר אלרון פנחס:

השכן שלי מבוגר אז הוא  להזיז פחים. אתם רואים, חוסמים את המכוניות.

מבקש ממני שאני אעזור לו להזיז את הפחים כי הוא לא יכול לצאת אפילו 

מהחניה שלו הוא לא יכול לצאת. עכשיו פה בכלל חוסמים את החניה ותכף 
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תראו גם, גם גן הילדים צמוד ממש לגן ילדים לכניסה שלו. זה הפחים ליד 

אגב הדלת שם של כל הזה של  הגן. פשוט חוסמים, גם כן את השביל, ודרך

הפחים פתוחה. כל הריח בחוץ, כל הבלאגן בחוץ ואם לא די בכך גם המשאית 

זבל חוסמת ויוצרת פקק וכל העיר פקוקה בשעות של הבוקר. השאלה אם 

קודם כל אם אפשר לשנות את השיטה הזאת. פעם זה לא היה קיים הדבר 

 הזה. היו באים, לוקחים את הפחים, 

 לא היית מרגיש את זה כי היו פקקים אחרים. חדות:מר יעקב א

, כשאין עומס. אי אפשר שיהיו 9גם את הדבר הזה צריך להתחיל אחרי השעה  מר אלרון פנחס:

חוסמים, גם ככה כל העיר פקוקה. הם מוסיפים עוד פקקים על הפקקים 

 הקיימים.

 טוב, אני אענה לך. אלרון זה השם שלך? מר מוטי ששון:

 אלרון. פנחס:מר אלרון 

 לא פנחס. מר מוטי ששון:

 לא. מר אלרון פנחס:

 פנחס זה השם משפחה. מר מוטי ששון:

 מה שמוטי שואל אתה פנחס או אתה אלרון? מר יוסי זיידה:

 אני אלרון. מר אלרון פנחס:

 אז כל הציבור יתלונן שזה יוצר פקקים.  9אם יש פינוי בשעה  מר מאיר חלבי:

 ין ציבור, הציבור בעבודה.א 9-ב מר אלרון פנחס:

 כל שעה יש פקקים חבר'ה. מר מוטי ששון:

 יש פקקים. עכשיו, מה אתה יכול לעשות? מר מאיר חלבי:

 הן השעות הכי עמוסות, על מה אתה מדבר? 8עד  7השעות של  מר אלרון פנחס:

 ואחר כך באים ומכניסים. מר מאיר חלבי:

צריך לענות. אני צריך לענות להצעה. צוותי הפינוי חלבי, חלבי. חברים אני  מר מוטי ששון:

 הם צוותים קבועים המורכבים מנהג ועובד פינוי.

 רגע רבותיי. חבר'ה ראש העיר מדבר, בבקשה. ראש העיר. מר יוסי זיידה:

אלינור. חלבי. חלבי. קובי התייאשת? חברים, צוותי הפינוי הם צוותים  מר מוטי ששון:

את התשובה. המורכבים מנהג ועובדי פינוי, מכין,  קבועים. אני מבקש לקרוא

מחזיר ושני מרימים. מפנים פחים ירוקים ופסולת ביתית. צוות הפינוי מפנה 

פעמים בשבוע  3בכתובות מוגדרות וזאת על פי ימי הפינוי, לרוב פח מפונה 

ימים זוגיים וימים אי זוגיים. רגע, זה מפריע. כהמשך לאישור שהתקבל 
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, אנו בתהליך מואץ על מנת להסדיר ולממש פינוי מוקדם יותר במועצת העיר

 . אני רק מזכיר לכם שיש,6מהשעה 

 פעם התלוננו שזה מפריע לישון. מר יעקב אחדות:

. אבל אנחנו 6הוראות של המשרד להגנת הסביבה לא לפנות לפני השעה  מר מוטי ששון:

בעיר,  מנסים לראות בשל עבודות התשתית והחסימות הרבות שקורות

מבקשים ומקשות מאוד את מלאכת הפינוי. ככלל, נמנעים מפינוי פחים 

. החזרת הפחים, כלי 8והשעה  7:30באזור גני ילדים ובתי ספר בין השעות 

העצירה תתבצע בסמוך לפינוי ולתוך מסתור האשפה לתוך הבניין ולא 

 לרחוב. הצוותים,

 אלו ההנחיות. מר יוסי זיידה:

תים מונחים להניח את הפחים הן בזמן הוצאתם והן לאחר הפינוי הצוו מר מוטי ששון:

בצורה מסודרת במינימום הפרעה להולכי רגל או ליתר משתמשי הדרך. 

הצוותים עובדים כשהם בתלבושת שסופקה להם והכוללת נעליים, מכנס, 

חולצה, כפפות ואפודה ועובדים בהתאם להוראות אגף הבטיחות. הצוותים 

מן אמת על כל חריגה שקרתה במהלך ביצוע הקו כולל הולכים לדווח בז

 תיעוד וצילום, חסימה, תאונה, טענה על פגיעה מכל סוג, אי פינוי פח. 

 מוטי אבל זה התעלמות. אתה רואה, זה קורה כל יום. מר שחר האס:

 כן, זה לצערי, לצערי, מר מוטי ששון:

 זה לא עובד השיטה. מר אלרון פנחס:

 ,2018י, מוטי בשנת מוט מר יעקב מזרחי:

 תשמע, אני עכשיו, מר מוטי ששון:

 זה אבל שהם מונחים, מונחים, מונחים זה טוב ויפה אבל זה לא קורה בפועל. מר שחר האס:

חבר'ה אם מישהו בא ומזיז פח אשפה, אבל אלה האנשים שאנחנו גם  מר מוטי ששון:

 מטילים על הקבלן קנסות. 

 לקו להם?כמה קנסות חי גב' אלינור מטלון:

עשו פיילוט בשכונת נווה ארזים. אמרתם אין יותר כניסה פה  2018-מוטי ב מר יעקב מזרחי:

. לא משאיות אשפה, לא כלום. ועשית סקר לאחר מכן, הציבור 9לפני שעה 

 היה שבע רצון. אנשים יצאו לעבודה בזמן, לבתי ספר בזמן.

 יעקב אני לא יודע, אני יודע דבר, מר מוטי ששון:

 עשיתם פיילוט אתם, עיריית חולון. יעקב מזרחי:מר 
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יעקב אני יודע על דבר אחד. שבזמנו ניסיתי לעשות פיילוט לאחר הצהריים.  מר מוטי ששון:

לאחר הצהריים, יעקב אתה אומר לי מה ניסינו? אבל מה, באו עובדים ולא 

 רוצים.

 נכון. מר קובי מכלוף:

 לא, עשית בתל גיבורים, מר יעקב מזרחי:

 הם לא רוצים. הם אומרים יש הסכם קיבוצי מהשעה הזו, תסבירו לו.  מר מוטי ששון:

בבוקר גוררים. אוספים, וחוסמים חניות. באמת כל מה שהוא אמר  5-מ גב' אלינור מטלון:

בסרטון, בוא יש עוד מלא סרטונים שנוכל להראות לך. אבל מוטי אנחנו 

 מבינים שיש בעיה. אנחנו מבינים שיש,

יש בעיה קשה ואנחנו מטפלים בעובדים של הקבלן שמי שלא מחזיר בלוחות  וטי ששון:מר מ

 1,000זמנים, את יודעת מה? יש לך פה את ארז. היה מנהל אגף התברואה עם 

 עובדים בתל אביב. בוא תדבר אתה.

קודם כל במכרז האחרון של פינוי האשפה שעדכנו אותו, הקבלן מחויב  מר ארז ניסים:

הפחים תוך שעה מהפעילות. מה שאני אומר לכם, תעזרו לנו.  להחזיר את

אני אומר את זה עוד פעם, אני מסכים אתכם שאם הקבלן לא מחזיר תוך 

 שעה הוא צריך לחטוף. אם הוא יחטוף פעם, פעמיים, שלוש הוא כבר יבין.

 הוא חוטף אותה, הוא חוטף קנסות. מר מוטי ששון:

 איך הוא משלם? אז, גב' אלינור מטלון:

 שנייה רגע.  מר ארז ניסים:

 אף פעם הוא לא חטף. מר ניסן זכריה:

 אני אומר לך, מר ארז ניסים:

 מעולם לא נותנים לקבלן הזה שהשתלט, מר ניסן זכריה:

 ניסן, ניסן.  מר ארז ניסים:

 מעולם. מר ניסן זכריה:

 ניסן אני אומר את זה עוד פעם, מר ארז ניסים:

 ארז שאלתי שאילתא אתם לא הצגתם כלום. :מר ניסן זכריה

 רגע, אנחנו נגיע אליך. מר יוסי זיידה:

 נגיע אליך. מר ארז ניסים:

 לא, אבל זה קיזוזים. זה לא קנסות, זה משהו אחר.  מר ניסן זכריה:

 זה גם וגם. מר יוסי זיידה:
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 מה, זה כסף שמגיע לו והוא לא קיבל.  מר מוטי ששון:

למה אי אפשר שמפנים את הפסולת לפחות שיחזירו את הפסולת  למה? מר קובי מכלוף:

 באותו,

 בדיוק, בדיוק. מר אלרון פנחס:

 אתה יודע, אתה יודע מה זה יכול לעשות? באמת מוטי. מר קובי מכלוף:

 בבוקר הוא הצליח.  9היה פה פיילוט  מר יעקב מזרחי:

 קודם כל אתה לא יכול, תקשיב.  מר ארז ניסים:

 זה היה, וף:מר קובי מכל

 מה? מר יעקב מזרחי:

בסוף יש הסכמי עבודה וגם תאמין לי הלוואי ויכולתי לקחת את כל עובדי  מר ארז ניסים:

 14:00אגף התברואה, אגף שפ"ע שהם מפנים את האשפה ולהגיד להם בשעה 

תתחילו לפנות. יש הסכמי עבודה, בסדר? גם בעיריית תל אביב שעבדתי שם 

מסלולים  20מסלולי פינוי אשפה. לא  98כמה מסלולים? יש ביום, אתה יודע 

 כמו בחולון.

 אתה יודע מה הבעיה? מר יעקב מזרחי:

 אבל יעקב למה אתה לא נותן לו לדבר? למה אתה מפריע כל הזמן? מר מוטי ששון:

אני לא יכול, שנייה. עכשיו אני אומר את זה עוד פעם, באותם מקומות  מר ארז ניסים:

סדר, באותם שאתם רואים שבאופן קבוע לא מחזירים את שאתם רואים, ב

אחרי פינוי, נשמח לדעת. אני  4-ו 3הפחים בזמן והפח יושב עכשיו שעתיים, 

 מבטיח לכם שאני אטפל בזה כולל,

 מוטי, מר קובי מכלוף:

 רגע אי אפשר, הוא מדבר. לא להפריע. מר מוטי ששון:

י מסכים גם שהתמונות האלו הן לא טובות. כולל יש קנס לקבלן. בסדר? אנ מר ארז ניסים:

הקבלן שהוא או העובדים שמפנים פחי אשפה לא אמורים לחסום לא חניות, 

אמורים לאפשר מעבר להולכי הרגל ולא לחסום ולכן אני אומר עוד פעם. זה 

עניין בסוף של דיווח שנטפל, של לעשות ואז זה מה שהם מונחים. אנחנו 

במכרז הקודם, אני דרשתי להכניס לא מעט במכרז האחרון מה שלא היה 

קנסות. המכרז פתוח. אתם יכולים לאתר העירוני להיכנס ולראות את 

המכרז. יש לא מעט קנסות שהיום אפשר להשית על הקבלן אם הוא לא עובד 

ולכן אני אומר אם יש דברים תעדכנו, אני  בניגוד להנחיות העירייה. בסדר?

 מבטיח לכם תעבירו לי. 
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רגע, השעות יהיו שעות אותן שעות. אפשר לצמצם. באה משאית, באותו רגע,  קובי מכלוף:מר 

אותו רגע, למה לא? היה בתל גיבורים. בתל גיבורים היה קבלן שבשעה 

 מסוימת, אזור מסוים היה מחזיר באותו רגע את הפחים.

 מצמתי לשעה.אני אומר את זה עוד פעם. הוא לא יכול כנראה, בשביל זה צ מר ארז ניסים:

 לא, יש סדר יום. אתם קופצים כל הזמן. אלרון בבקשה. יש לך שאילתא.  מר מוטי ששון:

 יש לו עוד שאילתא?  מר יעקב מזרחי:

 הדו"חות חניה כבר עשינו את זה ביחד עם, מר אלרון פנחס:

 אוקיי. אז אתה מסתפק בתשובה. מר מוטי ששון:

 תוכנה לניהול פרויקטים –שא של חבר המועצה אלרון פנחס בנו –שאילתא  .5

 לגבי תוכנה לניהול פרויקטים רק.  מר אלרון פנחס:

 אוקיי, בבקשה. אז תקבל את התשובה. מר מוטי ששון:

שוב פעם, העירייה מאז שאני פה אני כל הזמן שומע על כל מיני פרויקטים  מר אלרון פנחס:

מיני דברים  וגם בעבר, שמעתי פעם שיוקמו, לא יודע מה, בתי קולנוע וכל

אחרים ואני שואל אם יש מקום מרוכז שנמצאים כל הפרויקטים האלה 

ומנוהלים והאם אפשר לשתף אותנו באיזושהי תוכנה כזאת שאפשר לראות 

 מה הסטטוס של כל פרויקט?

יש תקציב פיתוח. בתקציב הפיתוח אתה רואה את כל הפרויקטים שאנחנו  מר מוטי ששון:

 עושים כל שנה.

 איפה? פנחס:מר אלרון 

 תקציב הפיתוח, כל הפרויקטים.  מר מוטי ששון:

 באתר. גב' נעה צ'פליצקי:

 באתר של העירייה. מר מוטי ששון:

 אבל אין שם סטטוס, זה מה שהוא רוצה.  גב' אלינור מטלון:

 גם בחברה הכלכלית באתר שייכנס, הוא יכול לראות את זה אולי. מר יעקב מזרחי:

אין שום בעיה. אם מעניין אותך איזה פרויקט מסוים תשאל, אני חבר'ה  מר מוטי ששון:

 אבדוק לך.

כשיש עניין לדעת סטטוס מסוים אפשר לשאול ולקבל תשובה עניינית מידית.  מר יוסי זיידה:

 זה לא,

כל הדברים שאתה מדבר קיימים בתוך המערכת השוטפת. יש לה מנכ"ל ויש  מר מוטי ששון:

אני עובר, ניסן  יש להם את המעקב. אוקיי.לגזבר העירייה שיושב פה, 

 בבקשה. שאילתא.
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 ניסן. מר יעקב מזרחי:

 ניסן. מר מוטי ששון:

 ניסן דבר. מר יעקב מזרחי:

 סיוע לעסקים –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .6

השאילתא שלי הראשונה היא בנושא, השאילתא הראשונה זה על הנושא של  מר ניסן זכריה:

 3ות של הרכבת הקלה והפגיעה הקשה בסוחרים. עכשיו, מדובר על העבוד

מוקדים מרכזיים. רחוב שנקר, רחוב סוקולוב ורחוב אילת. המכנה המשותף 

לכולם זה שיש פה רשלנות פושעת מוטי של נת"ע ושל מי שמבצע את 

העבודה. ולמה? למשל בסוקולוב כל העיכוב וסגרו את האנשים מספר 

בגלל שלא היה תיאום עם חברת חשמל, עם  בגלל מה? חודשים, כל העיכוב

הכבלים, ואנשים שמחכים וסובלים ואני חושב שיש פה פגיעה אנושה. 

בשנקר אני לא רוצה לדבר, זה מול הבית שלך, אתה יודע מה הולך שם וזה 

יותר גרוע אפילו מתל אביב. וברחוב אילת לפי ההסבר של המנכ"ל בזמנו 

גבוה שעשו טעות בזה. עכשיו, מאחר ויש פה רשלנות שדיבר על הביוב היותר 

-4ואנשי עסקים נפגעים, צפי העבודות הוא נניח חודשיים ופתאום זה נמשך 

חודשים אני חושב שמן הראוי זה א' לפנות לנת"ע לבקש מהם איזשהו  5

פיצוי או לפחות שהרשות המקומית תתחשב ולא מדובר על אלפי עסקים. 

ל עסקים שבאמת שהם באמת סובלים מוטי. ואני כמה מדובר? על עשרות ש

חושב, אני ראיתי את התשובה שלך. זה לא הוגן להתנות את זה בזה שרק 

במקומות שהרכבת הקלה עשתה חפירות תת קרקעיות. זה יותר גרוע 

 מחפירה תת קרקעית.

 אבל זה החוק. מר מוטי ששון:

 זה החוק. מר ארז ניסים:

 של חוק.זה לא עניין  מר ניסן זכריה:

 זה החוק. מר ארז ניסים:

 זה עניין של דרישה. מר ניסן זכריה:

 לא, זה החוק. מר ארז ניסים:

 למה? אתה יכול לדרוש מנת"ע פיצוי. מר ניסן זכריה:

 לא. מר ארז ניסים:

אבל נת"ע התרשלו פה, נו באמת. אני לא מאשים את העירייה. זה נת"ע  מר ניסן זכריה:

 התרשלו.

 בשום מקום לא קיבלו פיצוי. לא נותנים פיצוי. מר מוטי ששון:
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יש פה רשלנות. יש פה רשלנות של חברה שהשביתה פה עסקים שלמים במשך  מר ניסן זכריה:

 חודשים, זה לא הוגן.

 אבל אין לנו סעד כזה בחוק של על רשלנות אתה תובע. על מה תתבע? מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול, על מה תתבע? מר ארז ניסים:

 אתה בא לעשות פרויקט. מול הבית שלך, כמה זמן זה היה אמור להסתיים? ר ניסן זכריה:מ

אני מבין. תראה, קודם כל אתה שאלת אותי. אני מבין ואני רואה מה שקורה  מר מוטי ששון:

בתל אביב, אני רואה מה שקורה בערים אחרות, מה שקורה ברכבת הקלה 

דבר וגם התקציב הוכפל בתל אביב. ואני מבין שיש פיגורים ולא יעזור שום 

לא של תל אביב, של משרד התחבורה. זה המציאות. אם הם מקצועניים או 

לא מקצועניים, יש לי השגות עליהם אבל מה אני יכול לעשות? אני לא יכול 

 אתה יודע מה היה בקורונה? לתת. נגיד דוגמה. מה היה בקורונה?

 זוכר את הקורונה. מר ניסן זכריה:

 מי נתן את, טי ששון:מר מו

 המדינה. מר יעקב מזרחי:

 המדינה. מר ניסן זכריה:

המדינה. ומי בפועל נתן? אנחנו נתנו בפועל. באה ממשלה ושיפתה אותנו. אין  מר מוטי ששון:

 לנו סמכות לתת הנחה לעסקים.

 אחוז מהמדינה. 100-אפילו בירידת ערך של נת"ע הם לא משתתפים ב עו"ד יונת דיין:

אני לא מדבר על נת"ע כרגע מוטי, אני מדבר על משהו אחר. אתה לפני מספר,  סן זכריה:מר ני

לפני שעה במסגרת ועדת הביקורת אמרת שאתה נאבק עם משרדי הממשלה 

מיליון ש"ח שלא העבירו לך, נכון? פה לא מדובר. פה מדובר אולי על  30על 

תחושה עשרות אלפי שקלים סך הכול של אנשים שלפחות תהיה להם 

 שמישהו דאג לו. 

 אבל ניסן, אין לי סמכות. מר מוטי ששון:

אתה יכול להקל עליהם בשימוש, במשהו. לא יודע. להתחשב באנשים, הם  מר ניסן זכריה:

 מסכנים.

אבל עשינו, גם בתקופת הקורונה עשינו כל מיני דברים ברחוב סוקולוב  מר מוטי ששון:

 שהוציאו, שיוכלו להוציא,

 אני זוכר. אני זוכר. זה בסדר. ריה:מר ניסן זכ

 מה שאנחנו יכולים לעשות ניסן אנחנו עושים. מר מוטי ששון:

 פטור מארנונה אי אפשר? מר זאב ניסים:
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אבל להקל קצת על עסקים, קצת? מה, אין לך סמכות לבוא לקראתם  מר ניסן זכריה:

 במשהו? אני לא יודע.

 ייתי נותן הנחה. אין לי סמכות.הלוואי והייתה לי סמכות, ה מר מוטי ששון:

 אתה יכול. למה? מר ניסן זכריה:

 לא, אין לי סמכות. מר מוטי ששון:

 אין סמכות. מר ארז ניסים:

 לעסקים אין. רק הממשלה.  מר מוטי ששון:

 אין לו סמכות.  מר ארז ניסים:

 אין לך סמכות לתת הנחות? מר ניסן זכריה:

 לא לתת הנחות. לא, זה עו"ד יונת דיין:

 לתת הנחות לעסקים. מר ניסן זכריה:

 אין. עו"ד יונת דיין:

 אין סמכות. מר מוטי ששון:

 המקרה היחידי, עו"ד יונת דיין:

 איפה שחפרו באדמה.  מר מוטי ששון:

ניסן כתוב בחוק ארנונה לעסקים למעט מקרה יחיד של בעל עסק שהוא  עו"ד יונת דיין:

 שימוש העסק והמחזור הכספי שלו נפגע.בעצמו נזקק וגודל העסק ו

 אבל הוא נפגע, הם לא יכולים לעבוד מוטי. זה לא נזקקות?  מר ניסן זכריה:

זה לא הגדרת נזקקות שאנחנו לצערנו רואים ולא יכולים לעזור להם כי  עו"ד יונת דיין:

 המדינה לא נתנה לנו סמכות.

 נעבור לשאילתא הבאה. מר ניסן זכריה:

 ברחוב סוקולוב, :מר מאיר חלבי

 לא, אבל רגע.  מר שחר האס:

 היה חכם לסגור את סוקולוב לפני חגי תשרי ועד היום הם לא התחילו לעבוד? מר מאיר חלבי:

 כן, זה לא פייר. מר ניסן זכריה:

 חבר'ה, אתם לרגע התבלבלתם.  מר מוטי ששון:

 רחוב סוקולוב הייתה, מר ארז ניסים:

ט עירוני. זה פרויקט ממשלתי שמופעל באמצעות חברת בת של זה לא פרויק מר מוטי ששון:

 משרד התחבורה שקוראים לה נת"ע. ויש, ויש מפגשים,
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 אין לו שליטה על זה, הוא צודק. מר יעקב מזרחי:

ויש מפגשים קבועים עם אותה בחורה שאחראית על הקו הירוק ומנכ"ל  מר מוטי ששון:

 ת הבעיות. העירייה קבוע נפגש אתה ומציף כל הזמן א

הייתה שם חברת ברק עד כמה שאני מכיר ונת"ע אמרו  M2בקו סוקולוב,  מר ארז ניסים:

 לה להתראות.

 העיפה אותה באמצע. מר מוטי ששון:

כן, היא הייתה צריכה את הקו הזה מסוקולוב עד הכיכר, בסדר. חבר'ה,  מר ארז ניסים:

הם אמורים נת"ע העיפו אותם. בדצמבר הם אמורים להתחיל, החודש 

חודשים  8להתחיל שם עם חברה אחרת. כשהם ייכנסו לסוקולוב יש 

חודשים אמורים לעבור לצד  8שאמורים לעבוד בצד אחד, להתאים, ואחרי 

שני. אני מסכים שעד קראוזה, בהמשך, זה אמור להיות מדרחוב. תזכרו. 

כלומר מהנשיאים עד קראוזה אמור להיות מדרחוב במקום ושם אמורות 

 ות עבודות של הצללה, עבודות,להי

 רגע מהנשיאים עד קראוזה מדרחוב? מר יעקב מזרחי:

 נכון. בגדול מדרחוב יש שם, נכון.  מר ארז ניסים:

 שוב אבל אם יש ירידה בהכנסה אפשר להעביר, מר אלרון פנחס:

 התחבורה, הנסיעה תהיה שם רק נסיעה, מר ארז ניסים:

 בהכנסה אפשר להקל עליהם בארנונה?אם יש ירידה  מר אלרון פנחס:

 אסור. מר ארז ניסים:

 אתה לא יכול, אין לך סמכות. הלוואי ויכולנו.  מר זוהר נוימרק:

 ניסן בבקשה. מר יוסי זיידה:

 קנסות לקבלנים –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .7

לה בקשר השאילתא הבאה קשורה למה שגם חבר המועצה אלרון הע מר ניסן זכריה:

לתברואה. אני שאלתי כמה קנסות ניתנו לקבלנים והאם יש בכלל, אני ראיתי 

את התשובה. אני לא מדבר על קיזוז, אני מדבר על קנסות ואני אתן לך 

 דוגמה מוטי.

 אבל זה אותו דבר. מר מוטי ששון:

יש לי . עכשיו, אני לא אדם שמתלונן בדרך כלל. 28אני גר ברחוב העבודה  מר ניסן זכריה:

במשך שנתיים כבר פח שבור. פח שבור. אני יכול לבקש בואו, תחליפו לי אני 

בטוח שיחליפו לי. והפח הזה, מי שמפנה שם זה הקבלן, אוקיי. אני לא אציין 

את שמו כרגע, אתם יודעים על מי מדובר. עכשיו, חלק מהמכרז הוא גם צריך 

בר על פחים באמצע להחליף פחים שבורים, ממש אלמנטרי. אני כבר לא מד
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אבל זה נראה לא טוב כאילו,  הרחוב. את הפח אני, אני מרים מהכביש בסדר?

זה הפקרות כזאת. זה קבלן ששם פס, במקרה אני מדבר על תברואה. אני לא 

מדבר על ענפים אחרים. ואני לא ראיתי שקבלנים פה קיבלו הרתעה או 

שמספקים כוח אדם קנסות או אני מבין שהקיזוז זה בדרך כלל לקבלנים 

שלא מביאים את כל העובדים אז הוא מקבל פחות כסף אבל קנס על אי 

 ביצוע העבודה, על אי עמידה במכרז אני לא ראיתי מוטי. 

 אני אפתור לך את הבעיה באופן אישי, תוך יומיים. מר זאב ניסים:

א מדבר עליי אני יכול להחליף את הפח אבל זו רק דוגמה. לא, לא, אני ל מר ניסן זכריה:

 אישית. לי זה לא מפריע. זה בסדר. 

 כמה תושבים פנו אליי, מר יעקב אחדות:

 אבל הוא אומר משהו אחר. מר אלרון פנחס:

 ניסן, ניסן. טוב.  מר מוטי ששון:

 קראתי את התשובה. מר ניסן זכריה:

 הלאה. מר יוסי זיידה:

 הוא קרא את התשובה, בסדר. מר יעקב מזרחי:

 קרא את התשובה. אני עובר לשאילתא הבאה, שחר. מוטי ששון: מר

 מספר דו"חות חניה בעיר –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא 

כן, שלום. דיברנו על זה אבל כתבתי שאשמח לדעת כמה דו"חות חניה ניתנו  מר שחר האס:

 על ידי השיטור, לא סליחה זה של אלרון.

 חודשים האחרונים.  4-בעיר ב גב' אלינור מטלון:

 כבר התבלבלתי, איפה זה. מר שחר האס:

 בנושא מספר דו"חות חניה בעיר. מר יעקב מזרחי:

החודשים  4-חודשים האחרונים וב 4-נכון. כמה דו"חות חניה ניתנו בעיר ב מר שחר האס:

 המקבילים אשתקד וביקשתי את זה לפי סוגי הדו"חות.

 וקיבלת. מר מוטי ששון:

 קיבלת טבלה. דיין:עו"ד יונת 

אז יופי. אז אני רוצה שנייה הטבלה מאוד מעניינת. אז אתם אומרים בעצם  מר שחר האס:

-החודשים אחורה, אוקיי, כאילו של שנה שעברה התואמים, ב 4-ב 2021-שב

 אלף דו"חות.  27חודשים  4

 דו"חות בשנה. ומשהו אלף 60אם אני זוכרת נכון, ניתנים בעיר סדר גודל של  עו"ד יונת דיין:
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 , אוקיי.27אלף דו"חות בשנה? פה היה  60 מר שחר האס:

 אמרתי אם אני זוכרת נכון. עו"ד יונת דיין:

עכשיו הייתי, דיברנו על סיפור החניה כל כך הרבה שהייתי מגלה את זה  מר שחר האס:

בטבלה הזאת נורא מהר, הייתי אומר קיבלתי את הנתונים הכול בסדר. אני 

ת לשאילתא של אלרון. אלרון שאל, שימו לב, כמה דו"חות חניה חוזר שניונ

ניתנו על ידי השיטור העירוני מיום הקמתו. אז אני מסתכל שנייה על 

דו"חות. אוקיי, על ידי  12,430ניתנו  2021-. ב 2021התשובה שנתתם על 

למטה ''שיעור דו"חות החניה  disclaimerהשיטור העירוני ואתם מוסיפים 

אחוז מסך כלל דו"חות החניה של  21-ר העירוני עומד על כשל השיטו

 12התושבים''. תעשו את המתמטיקה שניונת הפשוטה, אוקיי, של כמה זה 

 אחוז. המספרים פה לא מסתדרים. 100-אחוז, אוקיי, ומה ה 21-אלף שזה ה

 אלף, מתמטיקה. 60זה בדיוק  מר זוהר נוימרק:

 אלף.  60 מר שחר האס:

 חודשים. 4זה מה שהיא אמרה, פה אתה מדבר על  ק:מר זוהר נוימר

 אבל יכול להיות, תראה. מר שחר האס:

 אלף. 60חודשים, זה שנה. זה בדיוק מה שהיא אמרה.  4-זה ב מר זוהר נוימרק:

 אלף בשנה אמרתם? 60-אלף, יותר מ 60 מר שחר האס:

 כן. מר יעקב אחדות:

 אז הכול מסתדר.  מר שחר האס:

 לא, שחר לא. ון:גב' אלינור מטל

 היא צודקת. מר שחר האס:

 שחר תעדכן אותנו בתוצאת משחק כדורגל עכשיו. מר יוסי זיידה:

 , לא היא צודקת.12-לא, היא צודקת. אם היא אומרת, אם ה מר שחר האס:

 שחר, שאילתא הבאה שחר. מר יוסי זיידה:

 לא, לא שנייה, היא צודקת.  מר שחר האס:

 אז איך הגיע, 12,400זה אם  גב' אלינור מטלון:

 חמישית. מר יוסי זיידה:

 שחר.  מר מוטי ששון:

 הלאה. שחר. מר יוסי זיידה:

 עברנו. מר שחר האס:
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 שאילתא הבאה. מר יוסי זיידה:

 לא תפסתי אתכם. מר שחר האס:

 לא תפסת. מר יוסי זיידה:

 ניסיתי אבל לא תפסתי. מר שחר האס:

 מבנים ציבוריים מסוכנים בעיר –של חבר המועצה שחר האס בנושא  – שאילתא .8

 מה הם המבנים העירוניים המוגדרים כמבנים מסוכנים בעיר? גב' אלינור מטלון:

 תודה אלינור. מר שחר האס:

 טוב שאלינור עוקבת. עו"ד יונת דיין:

 אלינור עוד שנייה הולכת.  גב' אלינור מטלון:

מסוכנים. אפשר לדעת פחות או יותר, אגב אני מדגיש רק כשקראתי מבנים  מר שחר האס:

את התשובה שזה דווקא הולך לחומרה, דווקא שמחתי לראות את זה כי אני 

מבחינתי כאילו בתור הדיוט נגיד שקורא רשימת כזאת אז חומה סדוקה זה 

מסוכן מאוד ואולי באמת להגדיר את זה אבל קורוזיה ורטיבות בחזית מבנה 

ר כמבנה מסוכן. אז אני אשמח להבין כאילו, לי נשמע שזה חמור מדי מוגד

 להגדיר אותו כמבנה מסוכן אם יש רק עניין של קורוזיה.

 קורוזיה זה ברזל שגלוי כבר מהבטון. מר קובי מכלוף:

 אני יודע, אני יודע. אבל זה נשמע כאילו זה לא הופך אותו למבנה מסוכן?  מר שחר האס:

 מסוכן, כן. כי עמוד הבניה חלש.  מר קובי מכלוף:

 אם זה עמוד תומך והקורוזיה היא ממש במצב מתקדם.  מר מאיר חלבי:

 בקיצור אני אשמח, מר שחר האס:

שחר מהסבר שקיבלתי פעם, אני לא מהנדסת, לא מהנדס מבנים חיצוניים.  עו"ד יונת דיין:

וא ארוך כשמהנדס בא להעריך מבנה הוא גם בודק את )לא ברור(, משהו שה

 טווח אבל צריך לשים לב ולהתחיל לטפל. בהחלט יכול להיות שזה זה.

 איך מהנדס מגיע למבנים בחולון? זה מתלונות של תושבים או, מר קובי מכלוף:

 או לפי תכנית עבודה או בתלונות וקריאות.  עו"ד יונת דיין:

 יש סטטוס טיפול. מר יוסי זיידה:

 טוב. מר מוטי ששון:

 לגמרי, אחד לאחד. דה:מר יוסי זיי

 אוקיי. שאילתא. מר מוטי ששון:
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נגמרו השאילתות ואני מבקש מוטי, בוא נקדים את ליאת. ייבשנו לה את  מר יוסי זיידה:

. אני לא יודע אם בכלל נצטרך אותה אבל 7,000הצורה. יש לה סעיף מספר 

 עדיין. סעיף מספר, רגע, ליאת שבי בסבלנות. הסעיף אומר, מוטי אנחנו

 . אי החלת מסלול מורשה להיתר בשלב זה בתחום העיר חולון.19מדברים על 

 אי החלת מסלול מורשה להיתר בשלב זה בתחום העיר חולון .9

לחוק התכנון והבנייה  134תקציר הפרקים הקודמים. במסגרת תיקון  עו"ד יונת דיין:

שהוטמע בתוך חוק ההסדרים האחרון, הוסיפו מסלול שנקרא רישוי 

ת מורשה להיתר שלמעשה בהתקיים תנאים, תקנות שצריכים באמצעו

לתקן, הליך של הרישוי הזמין הדיגיטלי שצריכים להתאים, תהיה אפשרות 

בנושאים מסוימים בלי שום חריגות מהתב"ע, בלי שום הקלות ושום סטיות 

לבעלי תפקיד מסוימים פרטיים מסוימים לבצע מעין  by the bookהיתר הכי 

היתר עבור הבעלים יחד עם זאת בעוד שהתקנות באמת תוקנו  הליך עצמי של

לפני חודשיים, פחות מחודשיים, חודש וחצי הרישוי הזמין, המערכת 

הדיגיטלית הארצית עוד לא הותאמה לזה ועוד לא עומדת בזה. מראש 

נ.ו. לחוק התכנון והבנייה כמו  158המחוקק צפה את זה כנראה וקבע בסעיף 

רשאית לקבוע כי הוראות פרק זה לא יחולו בתחומה  שהוסף רשות מקומית

או בחלק ממנו. ומאחר שאין אפשרות אמיתית להפעיל את זה אנחנו בעצם 

מבקשים מכם כרשות המקומית, מועצת העיר, שתחליטו שהפרק הזה לא 

 חל בתחומי העיר חולון עד שבאמת נהיה במצב שיהיה רישוי,

 באיזה עיר זה חל? מר מאיר חלבי:

 עד מתי? עקב אחדות:מר י

אני לא חושבת שזה חל באיזושהי עיר מכיוון שהרישוי הארצי, המערכת  עו"ד יונת דיין:

הארצית של הרישוי הזמין עוד לא הותאמה. ברגע שיותאם יחזרו אנשי 

המקצוע של ההנדסה, יגידו אפשר ואז נקיים דיון אם מועצת העיר רוצה 

 לאשר את זה או לא.

 ה אם לא מאשרים את זה?ומה קור מר בר שי:

היו נמצאים במצב אבסורדי שבן אדם מגיש בקשה כזאת, אין שום דרך  עו"ד יונת דיין:

לבדוק אותה, לבצע עליה מכון בקרה. את כל מה שנדרש ואנחנו לכאורה 

מחויבים למשהו שאנחנו לא יכולים לבדוק אפילו. לא יכולים לעמוד בשאר 

 הוראות החוק.

 אז למה זה לא תהיה החלטה ארצית? רגע, מר מאיר חלבי:

 החוק נותן לכל רשות מקומית להחליט לבד על תחומה.  עו"ד יונת דיין:

אוקיי. אז עכשיו אם אנחנו לא יכולים מבחינה טכנית, אז מה יש לדון בסעיף  מר מאיר חלבי:

 הזה או פשוט מאוד לדחות אותו למועד אחר?
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ת גורם פרטי מסוים יגיש לנו את זה ואנחנו לא שבלי החלטה אקטיבית כזא עו"ד יונת דיין:

נוכל לטפל בזה ואז נהיה חשופים לתביעה כי לא טיפלנו בזה לפי החוק כי 

 לא קיבלנו את ההחלטה שהחוק מאפשר לנו לא להחיל את זה.

 אבל החוק הוא לא חוק בינתיים, את אומרת שאין חוק. מר יעקב אחדות:

 אין דרך לבצע אותו פיזית. החוק הוא חוק, רק עו"ד יונת דיין:

 לכן החוק מאפשר לך לא לקבל אותו.  מר ארז ניסים:

 אז מי צריך להיערך, רגע. מי צריך להיערך להמשך? מר מאיר חלבי:

 הוא אומר לך אתה צריך אבל אני מרשה לך לא. מר ארז ניסים:

 אז למעשה השאלה, ברגע שיהיה את האמצעים. עו"ד יונת דיין:

אנחנו כן חושבים, מהנדס העיר כן חושב שזה משהו שהוא כן ראוי ומסלול  ן קליינמן:אדר' ליאת פיי

חשוב שכן צריך לטפל בו. אנחנו מדברים כרגע על שלב זמני שכרגע אין לנו 

שום אפשרות טכנית לעקוב אחרי הנושא הזה ולנהל אותו כמו שצריך. 

כן אנחנו המערכות התומכות של המדינה עדיין בכלל לא ערוכות לזה ול

מבקשים את ההחלטה שלכם ממש בקטע טכני עד שאנחנו נוכל מבחינה 

 מחשובית. 

 אבל ההיערכות היא היערכות שלנו או של המדינה? מר מאיר חלבי:

 של המדינה. מר זוהר נוימרק:

 של המדינה. אנחנו במקביל נערכים. אדר' ליאת פיין קליינמן:

 נה.המערכת היא מערכת של המדי מר ארז ניסים:

 רישוי זמין זה מערכת ארצית, זה לא שלנו.  מר זוהר נוימרק:

לחוק התכנון והבנייה  4למעשה הבקשה היא להצביע בעד אי החלת פרק ה'  עו"ד יונת דיין:

 בנושא רישוי באמצעות מורשה להיתר. 

 מובן. מר קובי מכלוף:

בעד. מי נגד? אין מי נמנע?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 .אושרנמנע.  1

 אני עובר לסעיף הבא.  

  2022לשנת  %25אישור הנחת מפקד המילואים פעיל תהיה בשיעור של  .10

חברים, אישור, אישור הנחת מפקד המילואים, מפקד מילואים פעיל תהיה  מר מוטי ששון:

 . מי בעד? 2022לשנת  25%בשיעור של 

 סליחה? מה?מה,  מר שחר האס:
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 יש סעיף חדש, הנחה למפקד פעיל במילואים שההנחה תהיה,  מר מוטי ששון:

 מטר. 100עד  מר ארז ניסים:

בעד.  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מטר, כן.  100מי בעד? עד  מר מוטי ששון:

 אושראין נגד, אין נמנעים. 

 .1.1.22-מהמוטי זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 .1.1-זה רטרואקטיבית מה מר זוהר נוימרק:

 . 1.1.22-מה מר מוטי ששון:

 בעד, אין נגד אין נמנעים. 15 עו"ד יונת דיין:

 אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא, בבקשה. חוות דעת משפטית, 

 לא. עו"ד יונת דיין:

 . 11לא, לא,  מר יוסי זיידה:

 שור הנחת מפקד אמרתי. אי מר מוטי ששון:

 אישור פרק הנחות בצו הארנונה, זה כמו שהיה בשנים הקודמות. 

 .2023לשנת  עו"ד יונת דיין:

 2023אישור פרק הנחות בצו הארנונה לשנת  .11

 אין שום שינוי.  גב' אושרית לוי:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אין שום שינוי, נשאר אותו דבר. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מה הסעיף הבא? .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  16, 15, 14, 13

 .13 מר יוסי זיידה:

חוות דעת משפטית + נוסח מוצע לאישור מועצת העיר בקשר עם ההקצאה  .12

 נכס ברחוב קק"ל –לעמותת נעמ"ת 

 חוות דעת משפטית נוסח מוצע לאישור מועצה בקשר עם ההקצאה לעמותת מר מוטי ששון:

נעמ"ת, נכס ברחוב קק"ל. אתם יודעים, אז בעבר לא היה מוסדר. אנחנו 

 חייבים להסדיר את זה.

 זה בית הספר שם. גב' נעה צ'פליצקי:

 יאללה, מי בעד. מר קובי מכלוף:

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1כן, חייבים להסדיר את זה בצורה מסודרת. מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני עובר לסעיף  .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10

 הבא.
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 חדר שנאים ברח' שנקר –חוזה חכירה עם חברת החשמל ונת"ע  .13

 חוזה חכירה עם חברת החשמל ונת"ע, חדר שנאים ברחוב שנקר. מר מוטי ששון:

 רגע, כמה שנים זה חכירה?  מר בר שי:

ם מקימים חדרי גרפו. המיקום למעשה נקבע במסגרת העבודות של הרכבת ה עו"ד יונת דיין:

 בתת"ל, אנחנו צריכים להעביר את השטח לחברת החשמל. 

 כמה שנים זה? מר בר שי:

. זה לפי מה שמוכתב לנו, אנחנו מקבלים דמי 49או  25לא זוכרת אם זה  עו"ד יונת דיין:

 שימוש מינוריים שהמדינה קבעה.

 אוקיי. מר בר שי:

. 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, מה איתך? 4, 3, 2, 1מי בעד?  אוקיי, מר מוטי ששון:

 אושרבעד,  15מה? 

 אין, אין ברירה. עו"ד יונת דיין:

תרבות, חינוך, רווחה, בריאות, תקציב שכר  –אישור טבלת חלוקת הקצבות כללי  .14

 דירה, תנועות נוער, חלוקת תקציבי תנועות הנוער, שכר רכזים, תקציב שימוש

 2022במקלטים, ארגוני נוער, הקצבות ארגוני נוער לשנת 

תרבות, חינוך, רווחה, בריאות,  –אוקיי אישור טבלת חלוקת הקצבות כללי  מר מוטי ששון:

תקציב שכר דירה, תנועות נוער, חלוקת תקציבי תנועות הנוער, שכר רכזים, 

. מי 2022 תקציב שימוש במקלטים, ארגוני נוער, הקצבות ארגוני נוער לשנת

 בעד?

 לנובמבר. 17לפי המכתב של סגנית היועצת המשפטית מיום  עו"ד יונת דיין:

 לפי מכתבה של אביבה שרון, מר מוטי ששון:

 מה זה,  מר בר שי:

 . מי בעד?17.11.22-סגנית היועצת המשפטית מה מר מוטי ששון:

כבר אם זה הסעיף הזה או הסעיף  רגע, יש לי שאלה. לא, אבל אני לא זוכר מר בר שי:

 הבא, יש שם את התרומה לעיר באחד מהסעיפים שם של הטבלה הזאת.

יש, אתה מדבר על המקרה אולי של הצופים שהייתה החזרה של דירה ועשו  מר יוסי זיידה:

 להם קיזוז?

 אחוז. 10אחוז, השומר הצעיר  15לא, תרומה לעיר. יש שם בבני עקיבא  מר בר שי:

 תנאי של תרומה?  ונת דיין:עו"ד י

 זה לפי התבחינים. מר אמנון ארץ קדושה:
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 אגב כל המבנים האלה הם מבנים של העירייה. נבנו מכספי העירייה.  מר מוטי ששון:

 התבחינים שאושרו במועצה, הבקר התקציבי עושה את זה לפי זה. מר אמנון ארץ קדושה:

 הבנתי, אוקיי. מר בר שי:

בעד. אין נגד, אין  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 עד?מי ב מר מוטי ששון:

 .אושרנמנעים. 

 17.11.2022-החלפת נספח ו' שצורפה לפרוטוקול ועדת התמיכות ביום ה .15

 בפרוטוקול המעודכן.

 17.11.2022-החלפת נספח ו' שצורפה לפרוטוקול של ועדת התמיכות ביום ה מר מוטי ששון: 

. מי בעד? 23.11.2022-המעודכן לפי המכתב של אביבה שרון מה בפרוטוקול

 בעד. אין נגד, אין נמנעים.  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 .אושר עו"ד יונת דיין:

 אושר. מר מוטי ששון:

 בקשה ליציאה לנוהל הצעות מחיר לרכישת מזרקי אפיפן לגני ילדים .16

 יאה לנוהל הצעות מחיר לרכישת מזרקי אפיפן לגני ילדים. בקשה ליצ מר מוטי ששון:

איפה הוא, איפה ההוא שהציע את זה, איפה הוא, הלך הביתה. שי הציע את  מר יעקב אחדות:

 זה לא?

 לא, לא.  מר זוהר נוימרק:

 לא, זה בחוק. עו"ד יונת דיין:

 ברגע שבחוק שיש לך, מר זוהר נוימרק:

בחוק להעמיד במוסדות חינוך מזרקי אפיפן למקרה של התקפות  יש בחובה עו"ד יונת דיין:

אלרגיה והתקפים אנפילקטיים. עשינו מכרז פעמיים, לא הצלחנו לקבל 

 זוכה. מבקשים את אישור המועצה לצאת לנוהל.

 מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד. 15 מר קובי מכלוף:

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר

 חשבון הורים –אישור מורשי חתימה בית ספר תיכון החטיבה הצומחת החדשה  .17

 אישור מורשי חתימה בית ספר תיכון, מר מוטי ששון:

 בחשבונות בתי ספר, יש לכם טבלה. לפי הטבלה. עו"ד יונת דיין:

 הצבענו על זה.כבר  גב' נעה צ'פליצקי:
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 קיבלתם את זה בטבלה. מר מוטי ששון:

 זה עדכונים נוספים.  עו"ד יונת דיין:

 עדכונים. אבל מה, אין פה תאריך.  מר מוטי ששון:

 שאלה טובה. עו"ד יונת דיין:

 זה נמצא במייל המצורף, זה בא במייל. מר יוסי זיידה:

בתי הספר שמתחיל בקוגל ונגמר,  קיבלתם את זה במייל המצורף, רשימה של מר מוטי ששון:

 אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  15אוקיי, מתחיל בקוגל. אוקיי. מי בעד? 

 2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .20

 .2022אני עובר לסעיף הבא. עדכון תקציב, בבקשה רחמים, לשנת  מר מוטי ששון:

 לא, מה, דמי זיכיון כאילו למה זה רק עכשיו? מר בר שי:

 זה פעולה חשבונאית של הכנסה והוצאה. ים בינוני:מר רחמ

 לא, למה רק עכשיו? מר בר שי:

 אנחנו עושים את זה, מר רחמים בינוני:

 אפשר לתכנן את זה מראש אבל? מר בר שי:

 לא. מר יעקב אחדות:

 הם חייבים, לפי החוק הם חייבים דמי זיכיון. מר מוטי ששון:

 זה אני מבין אבל, מר בר שי:

 אנחנו בודקים כל הזמן את הנושא של החיובים לראות שהוא מדויק ונכון.  אמנון ארץ קדושה:מר 

 אחרי זה מביאים את זה לבית ספר.  מר רחמים בינוני:

 זהו, רק זה? מר שחר האס:

 זה בעיקר.  מר בר שי:

 יש הכנסות ממשרד החינוך, זה הכול.  מר רחמים בינוני:

 רד החינוך.זה של מש מר אמנון ארץ קדושה:

-שמסתכמים ל 2022אוקיי, מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

הן בצד ההכנסות הן בצד ההוצאות. סך הכול השינוי  ₪ 1,618,425,205

. אני חוזר 17.11.2022-על פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה מה ₪ 25,921,437

 בעד. 15אוקיי. בעד? הצביעו לא? . ₪ 1,618,425,205ואומר, 

 לא, לא, לא. מר שחר האס:

 עוד פעם, מי בעד? עו"ד יונת דיין:
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 בעד. מי נגד? מי נמנע?  12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 איזה שיקול דעת בשעה כזאת גורמת לך להחליט על נמנע? לא נגד, לא, מר יוסי זיידה:

 אני עובר לסעיף, אושר.. נמנעים, אין נגד 3 מר מוטי ששון:

 

 2022עדכון תקציב פיתוח לשנת  .21

 טוב, סעיף אחרון, קדימה. עו"ד יונת דיין:

. ₪ 2,163,000שמסתכם על תוספת  2022אוקיי, עדכון תקציב הפיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

. 17.11.2022-יש לכם את הרשימה על פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה מה

 הסעיף האחרון.  .אושרעד. אין נגד, אין נמנעים. ב 15, 3, 2, 1מי בעד? 

 מינוי הגברת מימי פלג בתור נציגת ציבור בחברה הכלכלית לפיתוח חולון .22

מינוי הגברת מימי פלג נציגת ציבור בחברה הכלכלית לפיתוח חולון, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  15

 שנאמר שזה לאחר חצי שנת סינון. הועדה ביקשה  עו"ד יונת דיין:

 הישיבה נעולה.  מר מוטי ששון:
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